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خسارت کلان کرونا گواه ضعف اقتصاد گردشگری
       دبیرکل سازمان ملل بحثی را که ارائه کرده، این است که در شرایط کنونی که گردشگری به کما رفته است، به احیا و تنفس مصنوعی نیاز دارد
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اقتصاد هوشمند 
نیازمند مسئولین 

هوشمند
ابتدای تحلیل اخبار کسب وکار 
این هفته را با خبری خوش آغاز 
می کنیم. یکی از مشکلات موجود 
در کسب و کارهای نو آورانه عدم 
وجود بیمه تکمیلی بود که قرار 
است از این پس این مشکل  در 
قالب طرح ملی »پوشــش بیمه 
تکمیلی تیم های استارت آپی و 
آزادکارها«   برطرف شود . البته 
شرط استفاده از این بیمه مستقر 
بودن در پردیس هــای نوآوری 
است اما همین یک قدم هم برای 
امید به رشد و رسیدگی بیشتر 
به مشــکلات این افراد میتواند 
نوید آینده ای روشن برای همه 

کارآفرینان کشورمان را بدهد .
در سال های اخیر ده ها پردیس 
نوآوری در کشــور تاسیس شده 
اســت که تیم های استارت آپی، 
صاحبان ایده و خلاقیت در آنها 
مستقر شده اند و ایده های خود را 
به محصولات و خدمات فناورانه 
تبدیل می کنند. همه آزادکارها، 
تیم  های اســتارت آپی، اعضای 
پردیس  های نوآوری و کارآفرینان 

می توانند از ...

 راهکارهای بازگشت
 به مسیر صعودی بورس

 ریزش شــاخص کل بورس طی روزهای اخیر 
موجب ایجاد نگرانی هایی برای سهامداران  شد. 
کارشناســان و تحلیلگران راهکارهایی را برای 
عبور بازار از بحران ایجادشده مطرح می کنند.  اما 
اینکه بازار تا چه اندازه با راهکارهای مطرح شده 
به مسیر صعودی بازگردد خود جای سوال دارد. 
انتشار خبر لغو عرضه دارادوم در هفته گذشته 
باعث شــد بازار روندی نزولی به خود بگیرد و 
درحالی که وارد کانال دو میلیون واحد شده بود، 
دوباره به کانال یک میلیون واحد بازگردد. عده ای 
از کارشناسان معتقدند بازار به دنبال اصلاح بوده 
چراکه اختلاف زیادی بین قیمت تابلو و ارزش 
ذاتی برخی سهم ها ایجادشده بود، بنابراین بازار 
باید این اختلاف را جبران کنــد. روند  این در 

حالی است که برخی دیگر از تحلیلگران ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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2 ادامه در صفحه 

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان: 

رتبه برتر شرکت توزیع برق استان اصفهان
 در تعالی خدمت و نوآوری 

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان با اشاره به اینکه 
شرکت توزیع برق استان اصفهان بزرگ ترین شرکت توزیع 
برق در منطقه مرکزی کشور است، عنوان کرد: این شرکت 

در بین 39 شرکت توزیع برق کشور، چهارمین شرکت با 
سرویس دهی به یک میلیون و 508 هزار مشترک به شمار 

می رود.  ...
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لحسین )ع(
السلام علیک یا ابا عبدالله ا

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,531,00010,789,000قدیم

سکه طرح 
10,250,00010,500,000جدید

5,300,0005,400,000نیم سکه

3,000,0003,050,000ربع سکه

1650,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,470,0004,559,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,036,1001,052,100 عیار

طلای آب شده 
4,469,0004,558,000نقدی

یک گرم طلای 
241,375,9001,402,700 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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پیام تسلیت شهردار و ریاست شورای اسلامی شهر فلاورجان به مناسبت ایام محرم    
شهردار و ریاست شورای اسلامی شهر فلاورجان در پیامی فرارسیدن ماه های محرم و صفر را به تمام شیعیان جهان مخصوصا شهروندان فلاورجان تسلیت گفتند.

جواد نصری و سید محمدرضا شیرزادی در این پیام بیان کرده اند : ماه محرم، ماه شهادت اشرف اولاد آدم حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و یاران با وفایش از راه رسیده 
است تا پیام فداکاری، ایثار و مبارزه در برابر خصم و بیداد زمان را بار دیگر به ما گوشزد نماید.

محرم همواره یادآور بزرگترین حماسه ظلم ستیزی و آزادگی تاریخ بشر است. حماسه ای که حضرت سیدالشهداء و هفتاد و دوتن از یاران باوفایش به عنوان راست قامتان تاریخ عاشقانه 
و عاقلانه برای نیل به اهداف والای اعتقادی در راه پاسداری از دین و عقیده خلق کردند و با نثار خون خود و از جان گذشتگی بی مانندشان، پیامی به بلندای تاریخ برای آیندگان فرستادند.

 اینجانبان به سهم خویش فرارسیدن ایام محرم را به همه سوگواران آن حضرت و عاشقان حضرت سیدالشهداء)ع( به ویژه شهروندان متدین و شهید پرور شهر فلاورجان تسلیت و تعزیت عرض 
نموده، به امید آن که عزاداری رهروان راستین آن حضرت مورد قبول درگاه ایزد متعال واقع گردد.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... خدمات بیمه تکمیلی پیش بینی 
شــده در این طرح بهره مند شوند. 
تیم های استارت آپی و فعالان فناور 
مستقر در شتاب دهنده  ها،  فضاهای 
کار اشــتراکی، مراکــز نــوآوری، 
مجتمع  های فناوری، باشــگاه  های 
کسب وکار، نواحی و مناطق نوآوری 
و سایر مراکز عضو زیست بوم نوآوری 
می توانند از مزایای بیمه ای این طرح 

بهره مند شوند.
در سالهای اخیر کســب و کارها به 
طرز باور نکردنی تغییر کرده اســت. 
فناوری های نو توانسته شکل مشاغل 
را دگرگون کند و بســیاری از کسب 
و کارها را نیز تولیــد و یا از رده خارج 
کند. امروزه دنیا وارد فضایی شده که 
فناوری های هوشــمند مانند هوش 
مصنوعی، بلاک چین و اینترنت اشیا 
نقش بسیار موثری را در کسب و کار 
و سازمان ها ایفا می کند. با استفاده 
از این فناوری ها می تــوان راجع به 
سیستم ها و ســامانه های رفتاری و 
اجتماعی و پدیده هــای مدیریتی و 
کســب و کار هوشمند صحبت کرد. 
تمامی این عوامل می طلبد تا اقتصاد 
هوشمند نیز بر شــرایط حاکم شود 
و برنامه ریزی هــای اقتصادی نیز به 
صورت هوشــمند انجام شود. گفته 
می شود به تازگی سند این اقتصاد در 
هیئت دولت بررسی شده است و قرار 

است در این راستا تلاش هایی شود.
این فضایی است که اقتصاد هوشمند 
میتواند به همراه داشته باشد البته 
برای شــکل گیری اقتصاد هوشمند 
باید عوامل هوشمند هم شکل بدهیم. 
این عوامل می تواند بورس هوشمند، 
مالیات هوشمند، گمرگ هوشمند 
باشد اما به نظر می رسد هیئت دولت 
هنوز افراد جوان و متخصص این حوزه 
اقتصادی را وارد سیستم نکرده است و 
فعالان و درس خواندگان اقتصاد که 
با بروز ترین نرم افزار های اقتصادی 
آشــنایی دارند در آینده می تواند  در 
دولت و یا در بخش خصوصی جایگاه 

خوبی را کسب کنند.
در سال های گذشته دیدگاه جامعه 
به اشتغال تغییر کرده است و اکنون 
جوانان خیلی راحت تــر می توانند 
اذعان کنند که پزشکی و مهندسی را 
دوست ندارند و به دنبال علایق خود 
کسب وکاری نو ایجاد کنند. به همین 
دلیل در سال های اخیر شرکت های 
دانش بنیان رشد چشم گیری داشته 
اســت. هر چنــد جامعــه و والدین 
پذیرفته اند که جوانان توانایی ایجاد 
و پیشرفت در کســب و کارهای نو 
 را دارند اما برخی مســئولین هنوز 
نپذیرفتــه انــد! هنوز هــم ورود به 
ایــن حــوزه و کســب مجوزهای 
لازم نیــاز بــه کفش آهنــی دارد و 
هنوز ســنگ اندازی هــای زیادی 
 وجــود دارد کــه باعث دلســردی

 می شود. 
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مشارکت آبفا و بسیج سازندگی برای اصلاح شبکه آب روستاهای اصفهان
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اصفهان از همکاری و مشارکت این مجموعه با سازمان بسیج سازندگی و 

قرارگاه محرومیت زدایی سپاه در موضوع امور آب روستاهای استان خبر داد.
هاشم امینی در جریان بازدید از تصفیه خانه فاضلاب شهر سمیرم و ناحیه صنعتی جنوب این شهر، اظهار 
کرد: این همکاری در قالب یک تفاهم نامه با بسیج سازندگی برای کار جهادی و عام المنفعه در روستاها 

تنظیم و منعقد شده است.
وی با بیان اینکه در مرحله اول این طرح ۲۰ روستای غیر زیرپوشش و ۲۰ روستای زیر پوشش آبفا برای انجام کار 

انتخاب می شوند، تصریح کرد: در یک اقدام جهادی بهسازی، اصلاح شبکه یا شبکه گذاری را در تعدادی از روستاهای 
محروم سمیرم انجام می دهیم.

 مدیرعامل آب و فاضلاب اصفهان ظرفیت و توان نیروی مقاومت بسیج در عرصه ها و میدان های مختلف را ستود و گفت: دهیار هر روستا یا بخشدار 
هر بخش در استان که بیشترین همراهی و همکاری را با آبفا داشته باشد، امکانات و خدمات بیشتری از امور آب و فاضلاب دریافت می کند.

امینی با یادآوری اینکه اعتبار استانی آبفا با وجود شرایط سخت اقتصادی کشور و دولت، یک پنجم سال گذشته است، افزود: با این وجود روند 
کار ما به ویژه در مباحث مربوط به اصلاح شبکه انتقال آب متوقف نشده و نخواهد شد.

ورود  ۱۳۸ کودک بد سرپرست یا بی سرپرست به مراکز بهزیستی 
حدود ۲۰۰ زوج دارای فرزند و ۲۰۰ خانم مجرد متقاضی فرزندخواندگی در نوبت 
هستند که این افراد در اولویت گرفتن فرزند نیستند و برای بهزیستی اولویت با 
زوج هایی است که هیچ فرزندی ندارند.معاون اجتماعی بهزیستی استان اصفهان 
با تاکید بر این مطلب گفت: در استان اصفهان حدود سه هزار و ۸۰۰ زوج با درخواست هایی از حدود هفت 

یا هشت سال قبل در نوبت گرفتن فرزند خوانده هستند.مجتبی ناجی اظهار کرد: در استان اصفهان حدود 
سه هزار و ۸۰۰ زوج با درخواست هایی از حدود هفت یا هشت سال قبل در نوبت گرفتن فرزند خوانده هستند.

وی با بیان اینکه افراد متقاضی که دارای فرزند هستند در اولویت نیستند، افزود: معاون اجتماعی بهزیستی استان 
اصفهان، تصریح کرد: در حال حاضر افراد متقاضی در بازه سنی بین ۳۰ تا ۵۰ سال که حدود دو هزار و ۷۰۰ زوج هستند در 

اولویت گرفتن فرزند قرار دارند.وی در خصوص تعداد فرزندان بدسرپرست و بی سرپرست مراکز بهزیستی گفت: طبق آمار کلی در سال 
۱۳۸ کودک بد سرپرست یا بی سرپرست به مراکز بهزیستی وارد می شوند که همه آنها قابلیت واگذاری به عنوان فرزندخوانده را ندارند چرا که 
دسته ای از آنها دارای سرپرست هستند اما ممکن است شرایط ناکارآمدی آنها اجازه سرپرستی در این در قالب فرزندخواندگی را نداشته باشند.

ناجی تصریح کرد: این کودکان به شکل موقت با عنوان طرح »امین موقت« به خانواده ها واگذار می شوند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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واقعیت این است که 
این شرایط بخش های 

مختلف و زندگی مردم 
را متاثر کرد و در عین 

حال برای بخش هایی از 
اقتصاد هم فرصت شد 
تا منطبق با شرایط روز 
رشد کنند و به فعالیت 

خودشان ادامه دهند

علــی کرباســی زاده در 
سلســله »رویدادهــای 
گردشگری در عصر کرونا« 
اتاق بازرگانی اصفهان که به 
صورت وبینار برگزار شد، 
در ادامه افــزود: واقعیت 
این اســت که این شرایط 
بخش های مختلف و زندگی مردم را متأثر 
کرد و در عین حال بــرای بخش هایی از 
اقتصاد هم فرصت شد تا منطبق با شرایط 
روز رشد کنند و به فعالیت خودشان ادامه 

دهند.
وی بیــان کــرد: عمــلًا زیــان اقتصاد 
گردشگری ما در شــرایط کنونی به طور 
میانگین 44 درصد بــوده که این رقم در 
بخش های کشــاورزی ۵ تــا ۱۰ درصد، 
صنایع و معادن ۲.۵ تا ۲۵ درصد، خدمات 
۲6 تا ۵۲ درصد و در حوزه گردشــگری 
4۰ تا ۸۰ درصد در بهار امسال بوده است.

وی در ادامه با بیان این مســاله که کرونا 
را باید فرصت یا تهدید تلقی کرد، گفت: 
دبیرکل ســازمان ملل بحثی را که ارائه 
کرده، این است که در شرایط کنونی که 
گردشــگری به کما رفته است، به احیا و 

تنفس مصنوعی نیاز دارد.
کرباسی زاده با مقایسه درآمد گردشگری 
بین سالهای ۲۰۰۰ تا ۲۰۲۰ جهان گفت: 
در سال ۲۰۱9، شیوع ویروس کرونا حدود 
۵۰۰ میلیــارد دلار خســارت به اقتصاد 
گردشگری وارد کرد و در سال ۲۰۲۰ بین 

۲۰ تا ۳۰ درصد افت گردشگری داشتیم.
وی در ادامــه چالش هــا و فرصت های 
گردشگری ایران در عصر کرونا را بحران 
اقتصادی جهانی و کوچک شدن اقتصاد 
گردشــگری، تحریم های قدیمی و بین 
المللی، تبلیغات منفی و سیاه نمایی ایران 
در رســانه های بین المللی، ضعف روابط 
عمومی و تبلیغات گردشگری کشور، تولید 
محتوا، زیرساخت های مارکتینگ سنتی و 
مجازی و ضعف محصولات گردشــگری 

و وقایع سال 9۸ از جمله شهادت سردار 
قاسم سلیمانی دانست.

 رئیس شــورای هماهنگی توسعه پایدار 
و مشــاورعالی رئیــس اتــاق بازرگانی 
اصفهان افزود: در عین حال، فرصت ها و 
ظرفیت های عصر کرونا افت گردشگری 
سنتی در ســطح بین الملل، دورکاری 
بخش عمده ای از تشکل ها و اوقات فراغت 
بیشتر آنها وفرهنگ گردشگری نیابتی و 
مجازی زمینه جذب گردشگران را فراهم 
کرد وظرفیت خالی هتل ها، امکان تعامل 
همه جانبه را در بخش های مختلف مهیا 

ساخت.
وی درعین حال الزامات و اقدامات مؤثر 
درعصر کرونا را شامل: برنامه ریزی برای 
گردشگری داخلی و خارجی، برنامه ریزی 
گردشگری سنتی در داخل، گردشگری 
مجازی برای خارجی ها، گردشگری پایدار 
در راستای متدهای جدید و سبک جدید 
گردشگری، توسعه گردشگری روستایی 
و شــهرهای کوچک، عرضه محصولات 
جدیــد، طراحی رویدادهــای خلاقانه و 
تولید محتوا و تدوین محصولات باکیفیت 

عنوان کرد.

   کاهش 54 درصدی سفرها
سید امیر ناصرالدین طباطبایی، رئیس 
جامعه هتلداران یزد نیز در این نشســت 
مجازی، از کاهش ۵4 درصدی ســفرها 
در عصر کرونا خبــر داد و گفت: البته ما 
به آمار مستند دسترسی درستی نداریم؛ 
دولتی ها هم علاقه ای بــه ارائه آمارهای 
درست ندارند؛ اما واقعیت این است که در 

عصر کرونا طبق آمارهای میراث فرهنگی 
و بانک مرکزی، شاهد خسارات بسیاری به 
حوزه گردشگری هستیم. وی ادامه داد: 
خسارات مادی نیز از دست رفتن نیروی 
متخصص ما در بخش هــای راهنمایان 
گردشگری، تورها و هتل هاست؛ اتفاقی که 
حداقل تا ۲ سال آینده قابل جبران نیست 
و تأثیر منفی بر جذب گردشگر دارد؛ ضمن 
آنکه اخبار کسب و کارها در بخش صنایع 
دستی، بیانگر از دور خارج شدن بیش از 

۳۰ درصد تاسیسات گردشگری است.
طباطبایی در ادامه افزود: متاسفانه یک 
تصمیم غلط مســئولان بعد از اســفند 
9۸ مبنی بر لغو سفرهای گردشگری به 
این خسارت ها دامن زد و این تصمیم در 
اصل ناشی از این باور بود که با سفرهای 
گردشگری کرونا افزایش خواهد داشت؛ 
درحالی که با جابه جایی ها کرونا افزایش 
یافت؛ نه با گردشگری؛ زیرا پروتکل ها در 

آنها رعایت نشد.

   اســتراتژی خــروج از رکود در 
پســاکرونا؛ ایجاد نمادهای جدید 

شهری و رویدادها
ســحر موحدی، مدرس دانشگاه و مؤلف 
چهار کتاب در حوزه گردشــگری نیز در 
این نشست، کلان روندهای گردشگری 
در مقایسه فرهنگی تا قبل از کرونا را شامل: 
افزایش توریسم فرهنگی تا نیم میلیارد، 
رشد ســالانه ۱۵ درصدی، جهانی شدن 
و افزایش رقابت مقاصد، بازبینی استفاده 
از جاذبه هــا و خلق جاذبه هــای جدید، 
تاکید بر تجربه محوری و شخصی سازی 

محصولات، توجه به میــراث ناملموس، 
بهره منــدی از تکنولــوژی در مدیریت 
مقصد، شبکه ســازی مقاصد و خدمات 
گردشگری دانست. وی افزود: روندهای 
متأثر از پاندمی کرونــا، کاهش 6۰ – ۸۰ 
درصدی حرکت گردشگران، بازاندیشی 
در صنعت گردشــگری، تمرکززدایی از 
مراکز شهرها، بهره مندی از فضای مجازی 
و تکنولوژی، توجه به معنا گرایی در سفر، 
توجه به مقاصد دنج و دغدغه بیشتر بابت 

سفر ایمن است.
موحدی تصریح کرد: انتظــار می رود در 
این شرایط تقاضای داخلی کشور سریع تر 
از بین الملــل بهبود یابد؛ زیــرا اکثریت 
انتظــار دارند که علائم بهبودی در ســه 
ماهه پایانی ســال ۲۰۲۰ اما بیشــتر در 
ســال ۲۰۲۱ مشاهده شــود. وی ایجاد 
نمادهــای جدیــد شــهری و رویدادها 
را از اســتراتژی ها برای جلــب توجه به 
 مقاصــد در زمــان رکود گردشــگری

 دانست.
موحدی تاکید کرد: فرایند گردشــگری 
خلاق – درک بیشــتر از مکان شــامل: 
رویکرد کل نگر، دید درازمدت و پایدار در 
برنامه ریزی مقاصد، معنا دادن به مکان ها و 
افراد، فهم بیشتر از اصالت مقصد، استفاده 
خلاقانه از منابع، استفاده از DNA یک 

مکان و ایجاد روابط طولانی مدت است.
وی در خاتمــه تجربــه خــلاق مقصد 
گردشگری را شــامل: فرار از روزمرگی، 
تعامل، یادگیری، شناخت بیشتر، آرامش، 
افزایــش رضایت گردشــگر و وفاداری و 

دلبستگی به مکان عنوان کرد.

مشاورعالی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در وبینار سلسله »رویدادهای گردشگری درعصر کرونا«؛  

خسارت کلان کرونا گواه ضعف اقتصاد گردشگری
رئیس شورای هماهنگی توسعه پایدار و مشاور عالی رئیس اتاق 
بازرگانی اصفهان گفت: خسارت 210 میلیون دلاری گردشگری 
ایران به دلیل شیوع ویروس کرونا در مقابل خسارت 1900 میلیارد 
دلاری جهان، نشان دهنده ضعف شدید در اقتصاد گردشگری 

ایران است.

      دبیرکل سازمان ملل بحثی را که ارائه کرده، این است که در شرایط کنونی که گردشگری به کما رفته است، به احیا و تنفس مصنوعی نیاز دارد
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 معرفی رمان های محیط زیستی 
ویژه نوجوانان 

برنامه »همخوان« از سال گذشته تاکنون از سوی دفتر 
تخصصی نوجوان وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی 

ورزشی شهرداری اصفهان در حال برگزاری است.
این برنامه با هدف آشنایی نوجوانان با کتاب خوب برنامه ریزی شده که در این 
فصل به موضوع اهمیت »محیط زیست« پرداخته و کتاب هایی در این زمینه 

معرفی شد. 
سامان امیری به معرفی کتاب »فاجعه در ســاحل« نوشته »سوزان ساندرز« 
پرداخت. فانوس دریایی پارسونز پوینت در اقیانوس اطلس محل زندگی دانا و 
محل اجرای پروژه نپتون است. نپتون نام گروهی داوطلب است که پدر و مادر دانا 
تشکیل داده اند. این گروه برای حفاظت از محیط زیست و نجات حیوانات دریایی 
زخمی و بیمار مبارزه می کنند اما در سوی دیگر این مبارزه خانواده موت ایستاده 
که با حامیان محیط زیست مشکل دارد. سامان امیری با معرفی کتاب »فاجعه در 
ساحل« به قهرمانان داستانی اشاره کرد که برای حفظ محیط زیست می جنگند. 

به زعم سامان اولین گام برای حفظ محیط زیست خواندن این کتاب است. 
اطهر ترابی هم به کتاب »روباهی به نام پکس« نوشته »سارا پنی پکر« اشاره کرد. 
او گفت: از وقتی که پیتر، پکس را که توله روباه کوچکی بود نجات داد جدانشدنی 
شدند. اما یک روز اتفاقی افتاد و روباه از پیتر جدا شد. اما پیتر بین دو انتخاب که یا 
روباه را فراموش کند و یا برای حیوان خانگی اش تلاش کند و راهی جنگل شود؛ 
دومین گزینه را انتخاب کرد. اطهر ترابی از مخاطبانش این سوال را پرسید: زندگی 
یعنی تصمیم گیری؛ شما بین تصمیم آسان و دشوار کدام را انتخاب می کنید؟ 

»دریاچه آخر دنیا« نوشته »کارولین مک دونالد« عنوان آخرین کتابی بود که در 
برنامه همخوان توسط مهدی بلوری نژاد معرفی شد. این کتاب که داستان معدود 
بازماندگان انسان روی کره زمین در سال ۲۰۲۵ است به سالهایی اشاره می کند 

که زمین با یک فاجعه محیط زیستی همراه شده است. 
قهرمان کتاب »دریاچه آخر دنیا« نوجوانی است به نام هکتور که تمام عمر خود 
را در راهروهای زیرزمین گذرانده است. او جوان ترین فرد جامعه کوچک خود 
است که به کمک سگش راهی به بیرون پیدا می کند و پس از پنج روز تلاش برای 
نخستین بار آسمان و خورشید و درختان و جانوران روی کره زمین را می بیند. 

بلوری نژاد به مخاطبانش با این سوال که اگر تخریب محیط زیست با این سرعت 
ادامه پیدا کند چه سرنوشتی خواهیم داشت؟ ما را به خواندن کتاب »دریاچه 

آخر دنیا« دعوت کرد. 
گفتنی اســت؛ برنامه "همخوان" آخرین روزهای مردادماه در قالب برنامه ای 
مجازی در صفحه اینستاگرام خانه نوجوان و فرهنگسرای مجازی vcci.ir مورد 

توجه علاقه مندان قرار گرفت.

محدوده ترافیکی جایگزین طرح »زوج و 
فرد« در اصفهان می شود

مدیر مرکز مدیریت و کنترل ترافیک شهرداری اصفهان گفت: در آینده نزدیک 
طرح محدوده ترافیکی جایگزین طرح زوج و فرد خودروها در اصفهان می شود.

هادی کریمی مدیر مرکز مدیریت و کنترل ترافیک شهرداری اصفهان اظهار 
کرد: مطالعات انجام شده در حوزه حمل و نقل نشان داده اجرای طرح زوج و فرد 
به صورت بلند مدت تبعاتی مانند افزایش سرانه مالکیت خودرو را در پی خواهد 
داشت و شهروندان به داشتن تعداد خودرو های بیشتر تشویق می شوند تا هر روز 
بتوانند به محدوده مرکزی شهر سفر کنند؛ این موضوع باعث می شود اجرای طرح 
زوج و فرد در بلند مدت به اهدافی مثل کاهش ترافیک در محدوده های تعیین 
شده نرسد و در برخی موارد نیز سبب افزایش تردد و یا افزایش طول سفر ها شود.

او با بیان اینکه نمی توان به طــرح زوج و فرد خودرو ها به عنوان یک طرح بلند 
مدت برای کاهش ترافیک، کاهش آلودگی هوا و مدیریت تقاضا نگاه کرد، افزود: 
با اجرایی شدن طرح ترافیک جدید تقاضای تردد از سوی شهروندان را مدیریت 

می کنیم تا آن ها برای سفر های درون شهری خود برنامه ریزی کنند.
مدیر مرکز مدیریت و کنترل ترافیک شــهرداری اصفهان تصریح کرد: طرح 
محدوده ترافیک با هدف کاهش ترافیک های زائد و ایجاد تسهیلات برای ساکنان 

و افرادی که کار ضروری در مرکز شهر دارند، اجرا می شود.
او با بیان اینکه مطالعات طرح محدوده ترافیکی توسط دانشگاه صنعتی اصفهان 
انجام و مصوبات لازم از شورای ترافیک استان و شورای شهر دریافت شده است، 
گفت: در آینده نزدیک این طرح جایگزین طرح زوج و فرد خودرو ها در شــهر 

می شود.

خــــبـــــر

یلدا توکلی
خـــبــــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

محمدرضــا ظفرقندی، 
با اشاره اضافه شدن ۱۰ 
هزار نیرو به کادر درمان 
کشــور، یادآور شد: اگر 
لازم اســت مجلس باید 
برای پشتیبانی پزشکان 
قوانین حمایتی تصویب 
کند، چــرا که اگر از جامعه پزشــکی 
حمایت نشود در صورت وقوع موج تازه 
پزشکان دیگر نمی توانند قد علم کنند.

وی با اشــاره به پیام دبیر کل سازمان 
بهداشــت جهانی به پزشــکان ایران 
به مناســبت روز پزشــک اظهار کرد: 
ایشــان پیامی برای روز پزشک ارسال 
کردند کــه البته بخشــی از آن نیز به 
زبان فارسی اســت، چراکه از قبل ما 
مکاتباتی با ایشــان داشتیم که مسیر 
ورود دارو و واکسن را در صورت تولید 
برای ما هموارتر کنند، چراکه با وجود 
تحریم ما با چرخش های بسیاری دارو 
و تجهیزات را با اســتفاده از ارتباطات 
بین المللی تهیه می کنیم، البته کشور 

توانایــی تهیه مــوارد لازم را دارد، اما 
به کمک این ســازمان ها راه هموارتر 

خواهد شد.
ظفرقنــدی همچنیــن در خصوص 
واکسن روســی نیز گفت: این واکسن 
هنوز در همان کشور در حال بررسی 
است، چرا که در خصوص واکسن مهم 
کیفیت و طول زمان اثر اســت، مثلًا 
طول زمان ماندگاری واکسن آکسفورد 
زیر سه ماه اســت و ارزش آن چنانی 
برای حفاظت طولانی ندارد، البته در 
این خصوص یک مقدار هم بحث های 
تبلیغی مطرح اســت، در حال حاضر 
هم آمریــکا در این زمینــه کار کرده، 
هم انگلیس، چین و هند، و همچنین 
کشور ما هم روی واکسن کار می کند و 
بحث علمی آن جلو می رود اما ارزیابی 

آن زمان می برد.
وی در پاســخ به این ســوال که »چرا 
ما تا به حــال این تعداد زیــاد از کادر 
درمانی خود را از دست دادیم«، اظهار 
کرد: دو دلیل دارد یکــی اینکه واقعاً 
جامعه پزشــکی با فداکاری بیشتری 
به صحنه می رود تا یکی دو روز پیش 
تعداد شهدای پزشــک ما حدود ۱۶۴ 
نفر بوده و بیش از شش هزار هم مبتلا 
داشتیم. فداکاری و ایثار ریسک را بالا 
بــرده و دیگر اینکه حمایــت کافی از 
جامعه پزشــکی، پرستاری باید صوت 

بگیرد و این یک عزم ملی می خواهد. 
ما چندی پیش یک اعلامیه دادیم که 
داوطلبان برای بخش کرونایی بیایند 
سه هزار داوطلب ثبت نام کردند، این 
حفاظت و حمایت هــم فقط از طرف 
دولت نیست، مسافرت ها باید کنترل 
شود، ما کرونا را آن طور که باید و شاید 
در تجمعات، مسافرت ها در برنامه های 
مختلف جدی نگرفتیــم و این یکی از 

دلایل است.
ظفرقنــدی اضافه کرد: در کشــوری 
که کل آمــار مرگ و میــر ۳۰۵ بوده 
اگر یک نفر سوار تاکسی شود ماسک 
نداشته باشد، آن راننده تاکسی جریمه 
می شود یا مغازه ها همین طور، از طرفی 
با اپلیکیشن افراد بدون ماسک را پیدا 
می کنند و قضیه برایشان خیلی جدی 
است، ما تا حدود دو سال دیگر ممکن 
است درگیر باشیم. بحث اقتصادی تا 
آن جایی که ضرورت دارد باید باز باشد 
اما بحث مسافرت ها را می توان کنترل 
کرد، همان کشــورهایی که توانستند 
کرونا را کنترل کنند هنوز در خصوص 
بازگشــایی مدارس محتاط هستند، 
مقابله بــا کرونا هم بــرای مردم و هم 
برای پزشکان که حفظ جانشان واجب 
است به نظرم یک کار جدی است که 
نمی توان بــا تعــارف و مصالحه با آن 

برخورد کرد.

رئیس کل سازمان نظام پزشکی ایران 
با تأکید بر اینکه ما با مکاتبات متعددی 
که با رئیس جمهور داشــتیم ۱۰ بند 
را به طور مشخص در ســازمان نظام 
پزشکی با همکاری پزشکان متخصص 
استخراج و به ایشان منعکس کردیم، 
تصریــح کرد: اگــر مردم ماســک را 
بردارند دوباره ویــروس عود می کند، 
این مقابله یک عزم ملی می خواهد، اگر 

حمایت از جامعه پزشکی نشود و موج 
دیگری اتفاق بیفتد جامعه پزشــکی 
دیگر نمی تواند بعد از آن موج دوم که 
طولانی تر هم شد قد علم کند، تا تولید 
واکســن و دارو باید مســائل را جدی 
بگیریم، چون پزشکان در جنگ هستند 
و باید حمایت شوند، قوانین حمایتی 
لازم داریم، اگر لازم است مجلس هم 
بایــد قوانین حمایتــی تصویب کند، 

البته بــه تازگی اجازه اســتخدام ۱۰ 
هزار نیرو را گرفتیم و ســازمان برنامه 
برنامه هایی را انجام داد تا در شــرایط 
موجود از کادر پزشکی حمایت کند، در 
همه ابعاد باید به این قضیه جدی نگاه 
شود، اگر در محرم هم نکات بهداشتی 
رعایت شــود می توانیم بیمــاری را با 
 شــیب ملایم تا تولید واکســن جلو

 ببریم.

ماسک ها را برداریم کرونا دوباره اوج می گیرد
رئیس کل سازمان نظام پزشــکی ایران از اضافه شدن ۱0 هزار 

نیروی جدید به کادر درمان کشــور خبــر داد و گفت: برای 

پشتیبانی از پزشکان به قوانین حمایتی نیاز داریم .

 این واکسن هنوز 
در همان کشور در 
حال بررسی است، 
چرا که در خصوص 

واکسن مهم کیفیت 
و طول زمان اثر 

است

 خبر خوش وزیر جهادکشاورزی از نزدیک شدن
 به ساخت واکسن ایرانی کرونا

 وزیر جهاد کشاورزی از سپری شدن مرحله آزمایش حیوانی واکسن ضد کرونای موسسه واکسن و سرم سازی رازی 
و آماده شدن برای فاز اول آزمون بالینی، فاز »کلینیکال ترایل« خبر داد و گفت: امیدواریم این فاز به زودی سپری 

شود و شاهد دستیابی به ساخت واکسن کرونا در کشور باشــیم.»کاظم خاوازی« درباره اقدامات انجام شده برای 
مقابله با ویروس کرونا، افزود: بزرگترین واکسن ساز کشور، موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی است که حدود 

بــه  9۵ سال قدمت دارد.وی اظهار داشت: همکاران ما زیر نظر مستقیم وزارت بهداشت نسبت به تحقیق در زمینه دستیابی 
واکسن اقدامات گسترده ای را انجام دادند و واکسن تمام آزمون های مرحله حیوانی خود را ســپری کرده در حال تهیه مستندات و ارائه آنها به وزارت 
بهداشت هستند. که پس از ارایه این مستندات به وزارت بهداشــت که این کار با همکاری و هماهنگی وزارت بهداشت انجام شد، برای فاز اول آزمون 

بالینی، فاز »کلینیکال ترایل« آماده می شوند که اولین تیمی هستند که وارد این فاز می شوند.
خاوازی خاطرنشان کرد: امیدواریم این فاز به زودی سپری شود و شاهد دستیابی به واکسن کرونا در کشور باشیم.

وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: تاکنون اقدامات مربوطه با نتایج خوبی همراه بوده و تیم گسترده ای از فعالان بخش بهداشت که نظیر آنها در کشور وجود 
ندارد زیرنظر واکسن و سرم سازی رازی فعالیت می کنند به نتایج خوبی دست پیدا کردند.

تصمیمی برای بازگشایی کامل مدارس اتخاذ نشده است
 سخنگوی وزارت بهداشت گفت: به گونه ای به مردم القاء می شود که انگار تصمیم گیری شده و قرار 
است مدارس کاملا بازگشایی شود در حالی که فعلا ترکیب حضوری و مجازی مطرح است و تاکنون 
هیچ تصمیمی برای بازگشایی کامل مدارس اتخاذ نشده است.دکتر سیماسادات لاری در خصوص 
زمان و نحوه بازگشایی مدارس در شرایط شــیوع کرونا اظهار کرد: ستاد ملی مقابله با کرونا هنوز در 

خصوص بازگشایی مدارس ابلاغیه واضحی نداده است و تنها صحبت های کارشناسی مطرح است. وی 
با بیان اینکه تصمیم گیری در خصوص فعالیت مدارس سخت است، افزود: زمانی که کودکان فرصت های 

آموزشی در مدرسه را از دست می دهند، کم کم عواطف شان نسبت به آموزش و ارتباط با همسالان کم می شود. 
مدرسه به ویژه برای کودکان معلول، کسانی که در مناطق فقیر زندگی می کنند و همچنین کودکانی که خانواده باثباتی ندارند، فرصتی 
استثنایی است و به رشد و ارتقای سلامت جســمی و روانی آن ها کمک می کند.لاری بیان کرد: اصل، ســلامت دانش آموزان و کادر 
آموزشی است. یکی از معضلات این بیماری این اســت که از آینده خبر نداریم و خوب نمی توانیم برنامه ریزی کنیم بنابراین در لحظه 
باید تصمیم گیری شود.سخنگوی وزارت بهداشت گفت: پروتکل های فعالیت مدارس آماده شده است اما بنا بر وضعیت هر شهرستان 

عمل می شود.
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استخدام تکنسین فنی، مهندس 
مکانیک،تکنسین IT، انبار دار

تلفن ۰۳۱۳۵72۱۱۱۰

استخدام راننده و مامور پخش در 
پخش سراسری صنایع غذایی رشد

موبایل ۰92۱772۳۴۶۳

استخدام انباردار آقا در با مزایا در صنایع 
بهین نسوز اصفهان

تلفن ۰۳۱۴۶۴۱292۰

استخدام طراح گرافیست در شرکت 
آتور صنعت در اصفهان

atoor.sanat@gmail.com

استخدام کارشناس فنی و کارگر فنی 
مکانیک در اصفهان

تلفن ۰۳۱۴۶۴۱2۱۰۵

ماجرای تست 
مثبت کاذب کرونا 
در ایران چیست؟

تشــخیص ابتــلای افــراد بــه 
کووید-۱9 در ایران با روش های 
مختلفــی صــورت می گیــرد. 
در ابتــدا کــه هنــوز کیت های 
آزمایشــگاهی آن به ایــران وارد 
نشده بود، پزشــکان با استفاده از 
آزمایش خون و ســنجش تعداد 
گلبول هــای ســفید بــه وجود 
بیماری پی می بردند و پس از آن 
با سی تی اســکن ریه، تشخیص 
نهایی می شد. اما با گذشت زمان 
و کشــف دیگر علائــم کرونا - از 
عوارض گوارشی تا پوستی - این 
راه های تشخیص اطمینان بخشی 
خود را از دست دادند و جای آنها 
را تست های پی سی آر )مولکولی( 
گرفتند. اما این تست ها هم خالی 
از مشکل نیســتند و موارد منفی 

کاذب بســیاری دارند، یعنی فرد 
علائم بارز جسمی را دارد اما تست 
او منفی می شود. نکته جالب اینکه 
اکنون تســت مثبت کاذب هم به 

این مشکل اضافه شده است.
دکتر مینو محرز عضو ستاد ملی 
مقابله با کرونا درباره نتایج کاذب 
مثبت و منفی تست های کرونا به 
همشــهری آنلاین گفت: در مورد 
تست های کرونا مثبت کاذب هم 
داریم اما کم اســت. تســت های 
پی سی آر اگر خوب باشند، مثبت 
کاذبشــان قاعدتا نباید زیاد باشد. 
کیفیت کیت هم مهم است، اینکه 
مال کجا و چه شــرکتی باشد. اما 
منفی کاذب زیاد داریم. ستاد ملی 
مقابله با کرونا هم اعلام کرده است 
تا ۳۰ درصد امــکان منفی بودن 
تســت پی ســی آر با وجود علائم 

هست.
وی افــزود: مریــض داریــم که 
پی سی آرش )تســت مولکولی که 
از ترشحات بینی گرفته می شود( 

منفی اســت ولی علائــم دارد و 
سی تی اسکن نشــان می دهد که 
ریه اش کاملا گرفتار اســت. این 
باعث می شود که همراهان مریض 
از ما قبول نکنند که او کرونا دارد و 
داد و بیداد کنند که تست مریض 
منفی است، چرا بی خود می گویید 
کرونا دارد. به علــت نبود آگاهی، 
کووید یک انگ شــده اســت در 
حالی که مثل سرماخوردگی است. 
مثل این است که بگوییم آنفلوآنزا 

انگ است.
محرز درباره انواع کیت های مورد 
استفاده در ایران گفت: یک سری 
را که خودمان در ایران می سازیم 
و بیس آن را از چین وارد می کنیم. 
یک سری هم از چین وارد می شود.

وی بــا بیان اینکه به تســت های 
 IGM خونی )آگلوتینیشــن( که
)آنتی بادی و آنتــی ژن( را اندازه 
می گیرند خیلی اعتمــاد ندارم، 
گفت: بعضی ها برای تشــخیص 
از این تست ها اســتفاده می کنند 

که جوابشان بالا و پایین دارد و 
به مریض می گویند سر کار نرو یا 
برو و این خیلی حالت بدی ایجاد 

کرده است.
عضو ســتاد ملی مقابلــه با کرونا 
ادامه داد: من توصیه ام این است 
که به هیچ وجه از این تست های 
آگلوتینیشــن بــه طــور روتین 
اســتفاده نکنیم. تایید تشخیص 
با تست پی ســی آر است. سازمان 
جهانی بهداشــت هم آماری را از 
ایران قبول می کند که با تســت 

پی سی آر باشد.
وی درباره اینکــه بعضی بیماران 
کوویــد-۱9 تــا هفته هــا بعد از 
بهبودی باز هم تستشــان مثبت 
می شود، توضیح داد: ممکن است 
لاشه ویروس حتی تا ماه ها در بدن 
بیمار بماند و نتیجه تست را مثبت 

کند.
محرز تاکید کرد که با وجود مثبت 
بودن تســت، 2 تا ۳ هفته بعد از 
شروع علائم فرد دیگر ناقل نیست.

رئیس سازمان نظام پزشکی:

قابل توجه شــهروندان گرامى آیا مــى دانید با 
مفقود شــدن مدارك شناســایى خود ممکن 
است شــما به عنوان مجرم شــناخته شوید؟

021 - 88016649         88356308
031 - 32274793          32274792

سایت ثبت آگهى مفقودى : 
agahinaslefarda.ir

اطلاعیـه
به اطلاع خریداران سهام شرکت (سهامى خاص) درشرف 
تاسیس جبل مى رساندجلسه انتخابات هیئت مدیره و 
بازرس درروز جمعه مورخ 1399/6/7 ساعت 10صبح در 
روستاى هریزه مسجد شهدا النوربرگزارمى گرددجهت 

حضور همراه داشتن کارت ملى الزامى مى باشد.

آگهـى مزایـده (تجدید) 
شهردارى ایمانشهر در نظر دارد طى تشریفات مزایده عمومى به استناد بند 9 ماده 55 قانون 
شهردارى ها مصوب 1334/4/11 با اصلاحات و الحاقات و بند 14 ماده 71 قانون تشکیلات و  وظایف و انتخابات 
شوراى اسلامى براساس مصوبه شوراى محترم اسلامى شهر طبق نظریه  کارشناسى رسمى دادگسترى نسبت 
به اجاره ورزشگاه شهردارى با قیمت پایه ماهیانه 28,000,000 ریال و زمین چمن مصنوعى با قیمت پایه ماهیانه 
2,000,000 ریال براى مدت یکسال اقدام نماید. لذا متقاضیان واجد شرایط  مى توانند از تاریخ انتشار این آگهى تا 
روز دوشنبه مورخ 99/06/10 به امور قراردادها  مراجعه و اسناد مزایده را دریافت نموده  و قیمت پیشنهادى خود 
را تا روز سه شنبه مورخ 99/06/11 به دبیرخانه محرمانه (حراست) شهردارى ارائه نمایند. در ضمن شرکت کننده 
مى بایست گواهى عدم سوء پیشینه کیفرى از مراجع ذیصلاح و داراى مجوز از اداره کل ورزش و جوانان باشد. 

*  هزینه درج آگهى به عهده برنده مزایده خواهد بود. 
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Contracts worth $1.7 billion 
have been signed between 
Iranian oil and services 
companies to increase 
production from existing 
fields, the oil minister said 
Wednesday.
Referring to the previous 
agreements worth $830 
million, Bijan Namdar 
Zanganeh said: “The US 
sanctions notwithstanding, 
no foreign company wants to 
cooperate with us. But progress 
has been made in a variety of 
oil sectors and good capacities 

have been created,” the Oil 
Ministry news agency Shana 
quoted him as saying.  He did 
not elaborate.The US imposed 
news economic sanctions in 
August 2018, targeting key 
industrial sectors, oil, banking 
and insurance. In the May of 
that year Donald Trump tore 
up the landmark 2015 nuclear 
deal Iran had signed with the 
six world powers. In November 
2018, Washington imposed 
a failed policy of “maximum 
pressure” targeting everything 
that could be hit.

NIOC to export 
first oil cargo from 
Jask port
NIOC to Export First Oil 
Cargo from Jask PortThe 
National Iranian Oil 
Company (NIOC) will be 
able to export its first oil 
cargo from Jask terminal 
by the end of the current 
Iranian calendar year.
Considering progress in 
Goreh-Jask oil pipeline 
project, the National 
Iranian Oil Company 
(NIOC) will be able to 
export its first oil cargo 
from Jask terminal by the 
end of the current Iranian 
calendar year (March 20, 
2021), said the managing 
director of Petroleum 
Engineering and 
Development Company 
(PEDEC).
According to Touraj 
Dehqani, the development 
of the project is going on 
uninterrupted and the 
project has reached over 
50 percent of physical 
progress, IRNA reported.
“With the main pumping 
stations of the project 
becoming operational, we 
will witness the beginning 
of the oil transfer from 
Goreh to Jask by the end 
of the year,” Dehqani said.
“Of course, like other 
parts of the project, 
Jask export terminal 
itself has developed and 
progressed,” he added.
The official added if the 
required storages at the 
Jask terminal are not 
addressed by the end 
of the year, alternative 
options such as the use 
of single-point-mooring 
(SPM) storing the oil will 
be on the agenda.
The PEDEC’s goal is to 
export the first oil cargo 
from Jask oil terminal 
in the last month of the 
current Iranian calendar 
year (starting on February 
19, 2021).
Goreh-Jusk oil pipeline 
project was inaugurated 
in late June by President 
Hassan Rouhani.
The pipeline will transfer 
one million barrels of 
heavy and light crude oil 
per day to Jask oil terminal 
in the southern province 
of Hormuzgan to be 
exported.
Addressing the inaugural 
ceremony of the project, 
Oil Minister Bijan Namdar 
Zanganeh said it was 
one of the most strategic 
projects in the Rouhani 
administration.
Zanganeh said a total 
of $300 million has so 
far been invested in the 
project while another 
$800-$850 million 
is needed for its full 
operation.
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Oil Minister: No Time for 
Complacency

Over  the past 
two years, five 
out of 22 districts 
of the capital 
city, Tehran, 
saw housing 
prices more than 

double. To level the playing 
field, in a separate move from 
the national action plan, 
there’s the Mehr scheme, 
instituted in 1979, the year 
of The Islamic Revolution 
of Iran, and other ongoing 
Housing schemes brought 
into play by the Housing 
Foundation.
The government’s main 
plan of action for providing 
affordable housing for the 
financially constrained, 
the National Action Plan 
for Production and Supply 
of Housing, involves the 
construction of 400,000 
small and medium sized 
flats nationwide within a 
two year time frame. The 
majority of the new housing 
units are to be built in 
Tehran’s new suburban 
townships, such as Parand 
and Pardis.
There are of course house 
flippers who buy property 
just to sell at a higher price. 
And they are instrumental 
in keeping millions of 
apartments uninhabited--
hoarded if you like to push 
prices up, even when sales 
are at a low. 2.5 million 
residential units nationwide 
are empty, half a million of 
them in the capital Tehran.
This has further exacerbated 
inflation. But 85 percent of 
properties are still traded by 

real consumers. And private 
construction companies 
have built up big flats of at 
least 130 square metres 
mostly, in uptown and 
affluent areas, where people 
don’t need help to buy. The 
government has to aid those 
wanting 70-80 square metre 
flats mostly in or off south 
and east Tehran.
How will the plan unfold?
Real estate for the project 
shall be provided by 
the ministry of urban 
development while private 
sector subcontractors 
awarded the construction 
work will be entitled to 
state loans and subsidized 
building material.  The 
ministry will only supervise 
construction BY those 
private firms.
An amendment to Article 54 
of the Direct Tax Law, was 
unanimously approved by 
Parliament on 5th August 
to heavily tax empty homes.
Inexplicably, immediately 
after the National Action 
Plan was announced, prices 
rose a further 12.5 percent, 
the largest one-month 
increase of the year.
Hassan Mohtasham, Head 
of the Tehran Mass Builders 
Association, believes that 
only when houses are no 
longer viewed as investment 
opportunities and illiquid 
assets, will prices be 
normalized in the country. 
The fact of the matter 

remains that, in Tehran, 
as is the norm in capitals 
cities worldwide, houses 
are expensive because the 
population tends to be more 
eager to seek shelter in these 
areas as they offer better 
facilities and amenities than 
other places. This leads to a 
greater demand than the city 
can supply.
Who will the scheme 
benefit?
The national housing 
scheme would, in most 
likelihood, fail to cover 
the entire population 
as a certain section of the 
target population, usually 
affluent, would not be 
willing to live in the areas 
where such housing would 
be constructed. Conversely, 
another segment of society, 
usually working class, low 
income families, simply 
cannot afford the initial 
deposit necessary for a 
bank loan toward the future 
purchase of a home.
Rent on residential units 
in Tehran, as well as other 
urban areas, increased by 
around 30 percent in the 
second Iranian calendar 
month (late May), compared 
to the same month last year.
The rental situation
It would appear, if the 
experience of Mr Jafari, a 
house hunting senior citizen, 
is to be taken as the norm, 
that the housing market 
is very bleak. Mr. Jafari 

has been forced, as many 
others have, to look for a 
new property to rent since 
he cannot afford to renew 
the rental agreement for his 
current residence.
Estate agents are often 
vilified as price inflating 
villains who manipulate 
fees to their advantage, 
however, according to Vahid 
Javadi, Tehran Real Estate 
Consultants, Supervisor, this 
is far from the truth.
What are the options?
For a typical retiree, living 
on a fixed pension, acquiring 
sufficient funds to pay for 
even a modest flat in West 
Tehran, is beyond reach, 
even with a discount from an 
understanding estate agent. 
With no funds other than 
their present rental deposit, 
any increase in rent would 
require a loan. Having a fixed 
income, which may rise 
by 5-10% annually, while 
housing costs increase more 
than 30% during the same 
timeframe, necessitates 
a reduction in other 
expenditures to fill the gap.
In the normal run of things 
we must be able to let a 
bigger home, but in fact we 
have to let a smaller home 
and that at higher prices. If 
for instance, we are living 
in a 70-square-meter 
apartment, we have to 
add to our mortgage and 
choose a 65-square-meter 
apartment.   

Expert says Iraqi PM's 
Washington visit aims to ease 
economic situation
Director of Iraqi media and information center says that 
the travel of Iraqi Prime Minister Mustafa al-Kadhimi to 
the United States is not strategic but the agenda of his 
talks with the US officials is to ease Iraqi political and 
economic situation.
Al-Kadhimi's visit to Wahington also focuses on issues 
related to control of the coronavirus pandemic, Nazar 
Haidar told IRNA in New York on Saturday.
The visit of Iraqi premier to the US is taking place at a 
time that Washington is in summer vacation and the 
state bodies are in recess.
The US is getting prepared for November presidential 
election, so al-Kadhimi's visit to the US follows exchange 
of views rather than the strategic issues, Haidar said.
He said that the important issue on the agenda of the 
visit to Washington is economy and the Iraqi energy 
needs.
After financial crisis, Iraqi government is seeking to 
find solutions from inside and outside of the country to 
solve problems for providing gas, electricity and oil, the 
expert noted.
He added that he does not know whether the Iraqi prime 
minister can make the US agree to implement articles of 
strategic agreement between the two countries in line 
with serving the Iraqi interests.
Asked whether the Iraqi and the US officials have held 
talks on Baghdad-Tehran relations, the expert said that 
as far as he knows, the issue is not on the agenda of the 
talks.
Iraq and US will concentrate on bilateral cooperation, 
he noted.
Asked about the future of presence of the US forces in 
Iraq, Haidar said that they have been in Iraq since 2014 
under the request of Baghdad.
Iraq will officially ask them to leave the soil whenever it 
wants, the expert stressed.
The Iraqi prime minister, heading a delegation flew to 
Washington on Aug 18.
1,100 Unlawful Crypto Mining 
Farms Busted
The Power Generation, Distribution and Transmission 
Company (Tavanir) has identified and shut 1,100 
unlicensed crypto mining farms with the help of 
whistleblowers.
Tavanir in July said it would reward whistleblowers 
who name unauthorized cryptocurrency miners to the 
relevant authorities. Rewards include 100 million rials 
($480) for those who cooperate with energy officials in 
identifying the lawless mining centers.
However, the measure was unnecessary as Tavanir has 
been regularly monitoring consumption patterns of 
subscribers. But, "the company cannot detect all illegal 
farms solely by studying their consumption patterns," a 
Tavanir spokesman said. 
Speaking to Fars News Agency, Mostafa Rajabi Mashhadi 
said some miners install equipment at industrial and 
agricultural units that are already operating and use 
high levels of subsidized electricity. 
"Therefore Tavanir's monitoring reveals no significant 
change in consumption of this particular category," he 
said. In July 2019 the government said it will recognize 
crypto currency mining as a legal industry. This was 
first welcomed by miners as a positive move, but many 
complained about the high power tariffs. Later they 
concealed their illegal lucrative operations and went 
underground to deceive utility companies.   
As per earlier announcements, miners are charged 
4,800 rials for one kilowatt-hour that is half the 
electricity export rate in autumn, winter and spring. 
However, future billings are planned to be based on 
19,300 rials/kw, twice the price for exported electricity 
in summer (June to Sept). So far 624  mining farms have 
permits.

The strained economy of Iran is exacerbated by the 
housing problem, which, as all problems, calls for a 
solution. With the local currency taking a nosedive against 
the dollar, at least twice, since the Iranian New Year on 
March 20, having reached an exchange rate of 220.000 
Rials to the dollar, not willing to risk the consequences of 
holding on to large amounts of cash, many are investing in 
property to hedge their money against depreciation. But 
that’s for the rich. What of the poor? They’re taken care of 
by the government. Or are they?            

National Action Plan for Production and 
Supply of Housing
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“Last night (US 
Secretary of State 
Mike) Pompeo 
activated the 
mechanism of 
returning the 
annulled Security 

Council resolutions in his 
imaginations,” Zarif said in a 
post on his Instagram account 
on Friday.
However, he added, at the 
same time Iran, Russia, China, 
the European Union, Germany, 
France, and the UK described 
the Trump administration’s 
move as unlawful, futile, and 
null and voice in separate 
letters.
“Today, some other members 
of the Security Council will 
likely adopt similar stances, 
and the Trump administration 
will be isolated and disgraced 
globally once again,” Zarif said, 

according to Press TV.
“The history of the Security 
Council does not remember 
any similar situation,” he 
noted, referring to a global 
consensus against US 
President Donald Trump.
On Thursday, the United 
States' most prominent 
Western allies refused to 
fall into step with its push to 
snap back the United Nations 
sanctions against Iran.
The United Kingdom, France, 
and Germany said they could 

not support the US move, 
describing Washington’s 
action as incompatible with 
efforts to support the 2015 
Iran nuclear deal, Reuters 
reported.
The trio announced their 
position in a statement in 
response to an illegal US push 
to invoke the mechanism in 
the nuclear deal that would 
restore all of the UN sanctions 
against the Islamic Republic, 
whose related resolutions 
were annulled after the 

agreement was concluded.
Delivering the unilateral US 
approach its next blow was 
China’s UN mission that 
reminded that Washington 
had itself compromised all of 
its contractual rights under 
the nuclear deal.
Neither did a letter presented 
to the world body by Pompeo 
to trigger the snapback 
module qualify for the 
purpose it has been written 
for, the mission noted in a 
tweet.

Iran’s Defense Minister to visit 
Russia
 Iran’s Defense Minister Brigadier-General Amir 
Hatami will travel to Russia on Saturday at the head 
of a high-ranking defense-military delegation to 
meet with his Russian counterpart as well as other 
officials of the country, and visit the Army-2020 
International Military and Technical Forum.
The visit will take place at the official invitation of 
Russian Defense Minister, Sergei Shoigu.
Since 2015, the Army IMTF has proved its status as 
one of the leading expositions of armaments and 
hardware, and prestigious platform for discussing 
development and strengthening international 
military and technical cooperation.
The Army-2020 international military and technical 
forum will run on the territory of the Russian Armed 
Forces’ Patriot Congress and Exhibition Center, 
at the Alabino training ground and at the Kubinka 
airfield on August 23-29.
Senior defense and military officials, experts and 
specialists from different countries will attend the 
international forum.
Military and defense cooperation between Iran 
and Russia has boosted over the recent years and 
achieved great and valuable achievements.
Further strengthening of defense cooperation 
between Tehran and Moscow in bilateral, regional 
and international areas is among the most 
important purposes of General Hatami’s visit to 
Russia.
Iran to retaliate, If UNSC 'not' 
stop accompanying US: MP
A member of the Iranian Parliament’s National 
Security and Foreign Policy Commission warned 
that if UN Security Council doesn't prevent US 
attempts to trigger a “snap back” mechanism, Iran 
will retaliate it with its own tools.
Speaking in an interview with Mehr News Agency, 
Ebrahim Rezaee reacted to the US attempts to 
trigger a "snap back" mechanism to re-impose the 
restrictions on Iran, and added, "Regarding the 
illegal withdrawal of the US from the JCPOA, it has no 
legal right to do such a thing against Iran."
What has driven the US to trigger a “snap back” 
mechanism through bullying and unilateralism is 
its policy based on power, or better to say the Law of 
Jungle, he explained.
Addressing the members of the UN Security Council, 
Rezaee warned that if some members of the UN 
Security Council accompany the US, therefore,  
Iran' Parliament will certainly retaliate it through 
some tools, such as suspending and restricting 
inspections of Iran's nuclear sites, withdrawing 
from the JCPOA, as well as withdrawing from the 
NPT.He also warned international organizations 
that US unilateralism will bring about serious 
consequences for the mechanism of the UN Security 
Council in the future, adding that, therefore, in order 
to maintain this mechanism, the UN Security Council 
must prevent such US moves.

Attempts to Snap Back Sanctions 
against Iran to Isolate US Again: Iran

Iran’s Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif said attempts by the US 
administration to snap back the UN 
sanctions against Tehran will one more 
time isolate Washington.
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Iranian President Praises 
Doctors for Tireless Battle 
with COVID-19
 President Hassan Rouhani paid tribute to Iranian physicians and 
medical society for their courageous battle in the war against 
the coronavirus pandemic, hailing them as heroes protecting 
the lives of people.
In a message on the National Doctor’s Day on Saturday, Rouhani 
lauded the heroes that devote their lives to save fellow citizens 
and stand at the forefront of the fight against the COVID-19 
pandemic courageously.

Above taking up a professional occupation, physicians accept a 
sensitive responsibility that reveals altruism and bravery, the 
president added.
In separate comments at a Saturday meeting of the Coronavirus 
Fight National Headquarters, Rouhani expressed gratitude 
to the medical society, doctors, nurses, and Health Ministry 
officials for handling the second peak of the pandemic in the 
country.
The president also stressed the need to observe the health 
protocols in the mourning rituals in commemoration of Imam 
Hussein (AS) during the month of Muharram (began Friday), 
saying Iran can offer a model for Shiite Muslims and others 
around the world.

Calling for online mourning 
ceremonies and Internet-based 
events, the president ordered 
the Ministry of Information 
and Communications 
Technology to keep the 
Internet bandwidth in the best 
conditions and ensure Internet 
connectivity during the mourning 
days.
Iran’s Health Ministry on Friday reported 
112 deaths from the novel coronavirus, the lowest 
number of daily fatalities since June 28.

“Iran advises 
the Council to 
stop this abuse 
of mechanism 
-- which 
carries serious 
repercussions 
for the 
international 
peace and 
security,”
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Escalating 
tension with 
Iran ‘on wrong 
path': Russia
 Russian Foreign 
Ministry on Saturday 
said that the United 
States has chosen the 
wrong and erroneous 
track for settling 
difference with the 
Islamic Republic of 
Iran over its nuclear 
program.
While lashing out at 
the US attempts for the 
implementation of the 
snapback mechanism, 
the Russian Foreign 
Ministry emphasized 
the need for dialogue 
with the Islamic 
Republic of Iran.
The path of escalation 
of tensions around 
Iran, which was 
chosen by the United 
States, is erroneous 
and dead-end, and 
Moscow calls on 
Washington to switch 
to dialogue with Iran 
instead of threats, 
the Russian Foreign 
Ministry said in a 
statement, Sputnik 
reported.
"The United States 
continues dangerous 
maneuvers in the 
UN Security Council 
in the hope of 
implementing its own 
anti-Iranian ideas. 
Having failed with 
the draft resolution 
on an indefinite arms 
embargo against Iran, 
which was decisively 
rejected by the 
Security Council, they 
now began to besiege 
the UN leadership 
and the chairman of 
the Security Council, 
seeking recognition 
of the allegedly 
retained US right to 
use the mechanisms 
stipulated by UN 
Security Council 
Resolution 2231 
and the Joint 
C o m p r e h e n s i v e 
Plan of Action for 
the settlement of 
the Iranian nuclear 
program (JCPOA) to 
put pressure on Iran", 
the statement says.
The department 
recalled that "all this 
is happening" after 
the US administration 
officially withdrew 
from the JCPOA 
and for more than 
two years "grossly 
and shamelessly 
trampled on its own 
obligations arising 
from the decisions of 
the Security Council 
related to this 
document".
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Dep. Parl. speaker:
Normalization with Israelis 
against regional peace, 
stability
 First Deputy Speaker of Iranian Parliament Seyyed Amir Hossein 
Ghazizadeh Hashemi deplored any attempt to normalize ties 
with the Israeli regime, saying such a move will not contribute to 
the peace, stability to the region.
In a meeting with the representative of the Palestinian Islamic 
Jihad, Nasser Abu Sharif, in Tehran on Thursday, the Iranian 
deputy speaker said, “Normalization of ties with the Zionist 
regime will not bring peace and stability back to the region; 
on the contrary, it will increase the killing of Muslims by this 
cancerous tumor [Israeli regime].”
Referring to the covert efforts by the leaders of some Arab 
countries, Ghazizadeh said, “Some rulers of Islamic countries 

are in a hurry to normalize relations with the Israeli regime, 
and their behavior is a betrayal to the Islamic Ummah and 
the Palestinian cause.”
He noted that the approach of the Iranian people, 
government and parliament toward the issue of Palestine 
is not political, but it relates to the "religious teachings and 
balance”
“God's tradition is to support the oppressed, and the nation, 
parliament and government of the Islamic Republic of Iran 
have put such tradition as a guideline to back the Palestinian 
people.”
Nasser Abu Sharif, for his part, also condemned the agreement 
between the UAE and the Zionist regime, saying that the 
normalization of relations between the UAE and the Israeli 
regime is a betrayal of the Palestinian cause and a violation of 
Palestinian rights. 
"Resistance and struggle against the occupation will continue 
and the Palestinian people will never be affected by treacherous 
acts."

A t 
the end of the meeting, Abu Sharif 

expressed gratitude to the Leader of the Islamic Revolution 
Ayatollah Seyyed Ali Khamenei and the Iranian nation for their 
special support to the Palestinian people.
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 US claims go 
against elementary 
common sense: 
Ulyanov
Russia's Permanent Representative to 
International Organizations in Vienna 
Mikhail Ulyanov described the US request to 
'snapback' sanctions against Iran negative, 
saying that US claims go against elementary 

common sense.
In a Saturday tweet, Ulyanov wrote, "Very 
impressive resistance in the UN Security 
Council to US attempts to trigger snapback. 
Member-States refuse to recognise US as a 
#JCPOA Participant.""US claims go against 
elementary common sense, " he addedIn 
another tweet, Russian senior diplomat 
wrote, "It was not a good idea to try to trigger 
snapback. Awkward situation, to put it 
gently."
In continuation of its unilateralism, 

Washington is trying to re-impose UN 
sanctions against Iran using the snapback 
mechanism of the JCPOA which it has illegally 
withdrawn from back in 2018.
US efforts come as Washington recently failed 
in the UNSC to extend arms embargo against 
Iran which is due to expire in October.
China and Russia have voiced their strong 
opposition to the snapback mechanism 
while also US allies including Britain, France, 
and Germany have noted that they cannot 
support the move.

 Former US Army 
Member Accused 
of Spying for 
Russia
A former member of the US Army was 
arrested on Friday for conspiring with 
Russian intelligence operatives to provide 
them with United States national defense 
information, the US Department of Justice 

said in a press release on Friday.
"According to court documents, from 
December 1996 to January 2011, Peter 
Rafael Dzibinski Debbins, 45, a former 
member of the US Army, allegedly 
conspired with agents of a Russian 
intelligence service. During that time, 
Debbins periodically visited Russia and 
met with Russian intelligence agents," the 
Department of Justice said, TASS reported.
"In 2008, after leaving active duty 
service, Debbins disclosed to the Russian 

intelligence agents classified information 
about his previous activities while 
deployed with the Special Forces. Debbins 
also provided the Russian intelligence 
agents with the names of, and information 
about, his former Special Forces team 
members so that the agents could evaluate 
whether to approach the team members 
to see if they would cooperate with the 
Russian intelligence service," according 
to the press release.If convicted, Debbins 
faces a maximum penalty of life in prison.



Iranians' distrust of US hits its highest in recent months
Referring to the Iranians’ unprecedented distrust of the US in the post-revolutionary 
years, Abbas Moghtadaei said that this has lead to Iran's administration to look forward to 
establishing long term relations with Asians.Opinion polls conducted in different periods 
of the country show that today, in Iran there is the highest consensus on non-negotiation 
with the United States, Deputy chairman of the Parliament National Security and Foreign 
Policy Committee announced, and added, “ According to these surveys, Iranians’ national distrust 
of the United States is at its highest level in the post-revolutionary years.”He went on to say, “Today, all parties, 
movements, individuals, influential figures, and the public agree that not only the US is not trustworthy, but also 
they believe that everyone should be suspicious of all the behaviors and promises of the US officials.”Accordingly, 
the greatest extent of Iranians' distrust has occurred in recent months, and this has led Iran’s administration to look 
forward to establishing long term relations and cooperations with Asian governments, he underlined.

The Secretary of the 
Supreme National Security 
Council of Iran emphasized 
that the trigger mechanism 
is merely a propaganda show 
to save US President Donald 
Trump and has no other use.
Ali Shamkhani, secretary 
of Iran's Supreme National 
Security Council, tweeted on 
Friday: "The United States 
knows that it is unable to 
reinstate UN sanctions and 
arms embargo against Iran."
Shamkhani reminded: 
"White House warmongers 
should think of another way 
to reduce the hatred of the 
American people for Trump."
Following the rejection of 
its proposed UN Security 
Council resolution extending 
indefinitely the arms 
embargo on Iran, the United 
States has put activating the 
trigger mechanism on its 
agenda.
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World leaders and the public must learn 
to manage the virus and make permanent 
adjustments to their daily lives to bring the 
virus down to low levels, WHO Director-
General Tedros Adhanom Ghebreyesus said 
during a news conference from the agency’s 
Geneva headquarters. “At the same time, we 
will not, we cannot go back to the way things 
were,” CNBC reported.
Throughout history, outbreaks and pandemics 
have changed economies and societies, he said.
“In particular, the COVID-19 pandemic has 
given new impetus to the need to accelerate 
efforts to respond to climate change,” he 
said. “The COVID-19 pandemic has given us 
a glimpse of our world as it could be: cleaner 
skies and rivers.”
The virus has infected more than 22.7 million 
people worldwide and killed at least 794,100 
in more than seven months, according to data 
compiled by Johns Hopkins University. There 
are at least 30 potential vaccines currently in 
clinical trials, according to the WHO, but there 
is no guarantee they will be safe and effective, 
he said.
Even though human trials for potential 
vaccines are progressing, scientists say key 
questions remain. COVID-19 was discovered 
in December. While numerous research 
papers and studies have been produced on 

the virus, scientists still don’t fully understand 
how it affects the body or how well someone is 
protected from reinfection after recovering.
Earlier this month, Tedros said there was no 
“silver bullet” to the coronavirus and “there 
might never be.”
He said world leaders can stop new outbreaks 
by practicing the “basics” of public health 
and disease control. “Testing, isolating and 
treating patients and tracing and quarantining 
their contacts. Do it all. Inform, empower and 
listen to communities. Do it all,” he said Aug. 3.
Tedros said Friday that “every single person” 
can make a difference in the pandemic.
“Every person and family has a responsibility 
to know the level of COVID-19 transmission 
locally and to understand what they can do to 
protect themselves and others,” he said.
Dr. Maria Van Kerkhove, head of the WHO’s 
emerging diseases and zoonosis unit, said it’s 
“very important” for the public to learn “how 
to live with this virus.”
That will help “continue to suppress 
transmission, identify cases and clusters that 
pop up so we can quickly put those out and 
minimize as many deaths as possible,” she 
said. “In doing so, some countries may need to 
implement some measures again.”
Van Kerkhove said some countries, using 
data, are now choosing to implement social 
distancing measures in areas where there is a 
high level of transmission.
“What we are seeing now is a targeted 
approach to adding interventions that need to 
be put in place to get outbreaks under control 
and reduce the number of infections that are 
happening,” she said.

Stephen Herzog who is a Stanton Nuclear 
Security Fellow on Managing the Atom of the 
Harvard Kennedy School says in an exclusive 
interview with ILNA news agency that 
maximum pressure” has failed and it has even 
brought Iran and Venezuela closer together as 
energy partners. 
Q: Iran and China are negotiating and want 
to sign a new 25-year agreement despite US 
sanctions. Does this agreement lift Iran out of 
economic isolation?
A: On one hand, I see the appeal and benefits for 
Tehran from concluding a broad agreement with 
Beijing. My understanding from news reports is 
that the deal could account for up to $400 billion 
in bilateral activities. The Iranian economy has 
been hit hard by the relentless “sanctions-only” 
policy of the Trump administration. In many 
respects, China is offering Iran an economic 
lifeline that will help undo some of the damage 
caused by sanctions.
Yet, on the other hand, Iran should tread with 
caution to maintain its sovereignty and avoid 
dependence on China. The Chinese government 
has a history of making one-sided deals with 
states in vulnerable economic positions. Beijing 
would be involved in 5G network development, 
banking, and port and railroad infrastructure 
in Iran. China would also receive discounted 
Iranian oil. Many countries in Africa and Asia, 
such as Ethiopia and Pakistan, have become 
dependent on China after accepting large deals. 
Such dependence has given China a free hand to 
exert political leverage over these countries in 
both their bilateral diplomatic relations and in 
multilateral organisations. Additionally, Iran’s 
participation in China’s Belt and Road Initiative 
could close off other trade opportunities with 
the European Union and India.
Chinese involvement in Iran would indeed also 

introduce a key US competitor into the Middle 
East, a region of geostrategic priority for the 
United States. Increased Chinese maritime 
traffic through the Strait of Hormuz could 
heighten the risk of incidents at sea. Meanwhile, 
the weapons, joint military exercises, and 
training apparently envisioned in the Iran–
China agreement would make the Middle East 
a more tense security environment. While 
security cooperation could be beneficial for 
Iran’s national defence, it may very well actually 
increase the risk of military confrontation 
between Tehran and Washington—something 
everyone would prefer to avoid.
The US policy of “Maximum Pressure” has failed 
in Iran and Venezuela. Why does the United 
States not abandon this disastrous policy?
A: I agree that “maximum pressure” has 
failed and led Iran to further develop its 
uranium enrichment capacity. It has even 
brought Iran and Venezuela closer together as 
energy partners, with Venezuela serving as a 
destination country for Iranian gasoline exports.
The Trump administration has routinely 
claimed that “maximum pressure” will 
force Iran to make concessions in nuclear 
negotiations, as well as over Iran’s ballistic 
missile programme and support of militia 
groups labelled by the United States as terrorist 
organisations. However, Iran has enhanced 
its trade ties with China, Venezuela, and other 
countries. The activities that the Trump 
administration claims to be stopping are also 
continuing. It is a paradox to watch US officials—
particularly Secretary of State Mike Pompeo—
continuously say more sanctions are needed 
because of Iran’s strength while also claiming 
Iran is weak because of sanctions. Both cannot 
be true simultaneously.
I think for many Trump administration officials, 
“maximum pressure” and sanctions have 
become almost like an article of faith. But they 
clearly aren’t working, so the United States 
would be better served by a more constructive 
approach prioritising negotiations and a return 
to the Joint Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA).

Coronavirus Vaccine Won’t End Pandemic 
Alone, WHO Warns

U.S must enter into negotiations with Iran as an 
equal partner; U.S professor

The World Health Organization said Friday that a vaccine will 
be a “vital tool” in the global fight against the coronavirus, but 
it won’t end the COVID19- pandemic on its own and there’s no 
guarantee scientists will find one.

“The Iran–China agreement would make the Middle East a 
more tense security environment and it may very well actually 
increase the risk of military confrontation between Tehran and 
Washington,” the U.S professor told ILNA.

 I agree that 
“maximum 
pressure” has 
failed and led 
Iran to further 
develop its 
uranium 
enrichment 
capacity. 

That will help 
“continue 
to suppress 
transmission, 
identify cases 
and clusters that 
pop up so we can 
quickly put those 
out and minimize 
as many deaths 
as possible,” she 
said. “In doing so, 
some countries 
may need to 
implement some 
measures again.”

Trump resorts to 
threats as way-out 
for popularity drop: 
Official
Presidential Office chief of staff 
Mahmoud Vaezi wrote in a tweet that 
US President Donald Trump resorts to 

threats as way-out for his steep decline 
of popularity.
The era of unilateralism is over and 
the international community does 
not stand US bulling and threats, Vaezi 
wrote on Friday evening.He wrote that 
this US move will fail as well, adding 
that Washington hasn’t learned from 
its recent humiliating defeat and 

threatens the UN Security Council 
members to accompany it. This is while 
China, Russia, and the Europe have 
announced loudly that they oppose 
US decision to activate the snapback.
Trump is facing a severe drop in 
approval so he has decided to threaten 
others and digress minds to escape his 
current conditions, Vaezi wrote.



جذب ۲۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل پروژه مترو بهارستان
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اصفهان گفت: با پیگیری های زیاد توانستیم ۲۰۰ میلیارد تومان را برای 
تکمیل هرچه زودتر پروژه مترو بهارستان جذب کنیم تا در آینده ای نزدیک شاهد افتتاح و بهره برداری از این 

پروژه مهم باشیم.
حجت الله غلامی در آیین افتتاح و کلنگ زنی پروژه های عمرانی در شهر بهارستان به مناسبت هفته دولت، اظهار 

کرد: در ۴۰ سال گذشته شاید یکی از سخت ترین مقاطعی که با آن مواجه بوده ایم زمان فعلی باشد که تحریم های 
ناجوانمردانه استکبار جهانی بر ایران اسلامی تحمیل شده و در نتیجه بخش عمده ای از درآمدهای نفتی و مالیاتی 

کشور کاهش یافته است. وی با بیان اینکه در هیچ زمانی افتتاح و اجرای پروژه های عمرانی متوقف نشده است، افزود: در 
طول سال همواره شاهد افتتاح پروژه های گوناگون هستیم که امسال بخش عمده ای از این پروژه ها در هفته دولت به بهره برداری 

می رسد. ۱۷۸۰ میلیارد تومان جز اعتبارات ملی و استانی است که این رقم بودجه را امسال به ۳۸۰۰ میلیارد تومان افزایش داده ایم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار اصفهان، تصریح کرد: در استان ۱۰۸ شهرداری وجود دارد که دارای بودجه ۸ هزارمیلیارد تومانی هستند که 
از این میزان بودجه ۶۵ درصد آن که ۵۲۰۰ میلیارد تومان می شود مربوط به بودجه عمرانی است. البته بخش خصوصی هم بخشی از بودجه های 

عمرانی را تامین می کند و امروز در افتتاح پروژه های عمرانی در بهارستان شاهد بهره برداری از چند پروژه مشارکتی هستیم.

اقدامات ذوب آهن اصفهان در مسیر جهش تولید
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: ذوب آهن اصفهان از ابتدای سال جاری اقدامات کمی و کیفی مختلفی در 
راستای سیاست های جهش تولید انجام داده است. منصور یزدی زاده با گرامیداشت فرارسیدن هفته دولت، 
در این خصوص، اظهار کرد: با توجه به اینکه یکی از چالش های مهم این مجتمع عظیم صنعتی، کمبود مواد 
اولیه به ویژه سنگ آهن است، بنابراین این شرکت سیاست ارتقای زنجیره تامین پایدار مواد اولیه را مد نظر قرار 

داده و در این راستا فعالیت هایی همچون حضور فعال در عرضه مواد معدنی بورس کالا، تملک معادن سنگ آهن 
و پهنه معدنی،  فعالسازی معادن کوچک مقیاس و  انعقاد قراردادهای بلندمدت با تامین کنندگان را در اولویت قرار 

داده است. وی افزود: یکی دیگر از سیاست های ذوب آهن در راستای جهش تولید، افزایش چابکی و بهره وری فرایندهای 
تولید است که در این خصوص  راه اندازی کوره بلند شماره۱، احداث کوره های پاتیلی، تکمیل و راه اندازی واحد تولید اکسیژن به 

روش BOT، بازسازی و اصلاح کنورتورهای موجود )LD-Optimized(، بهره برداری از سیستم گوگرد زدایی و طراحی و تولید انواع محصولات 
صنعتی و ویژه از جمله تیرآهن بال پهن و صادراتی، کلاف های مارک SAE، میلگرد های صادراتی، نبشی های سایز بالا، آرک معدن، انواع ریل 
معدن، راه آهن و مترو انجام شده است. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان افزود: در این راستا اقداماتی همچون کاهش وزن سبد محصولات ارایه شده در 

بورس کالا، پذیرش محصولات جدید در بورس کالا و بازاریابی و فروش محصولات جدید انجام شده است.

اقتصاد استان
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مهلت معاون استاندار 
برای آغاز عملیات 1500 

مسکن محرومان
معاون اســتاندار اصفهــان از بنیاد 
مسکن اســتان خواســت تا پایان 
شهریور ماه عملیات اجرایی ۱۵۰۰ 
واحد مســکن محرومین اســتان 
توسط بنیاد مسکن شروع شده باشد. 
پنجمین جلسه کمیته برنامه ریزی 
اجــرای تفاهم نامه تأمین مســکن 
محرومین اســتان با حضور معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
و مدیران کل دســتگاه های ذی ربط 
برگزار و پس از بحــث و تبادل نظر 
تصمیماتــی در جهت تســریع در 
اجرای تفاهم نامه ها اتخاذ شد. معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
با اشــاره به مصوبات جلســه قبل و 
پیشنهادات ارائه شده در این جلسه 
اظهار داشت: در خصوص تأمین زمین 
۱۶۰ واحد مسکن شهری تفاهم نامه 
با محوریت اداره راه و شهرسازی اقدام 
عاجل صورت گیرد. معاون استاندار 
خاطر نشان کرد: تا پایان شهریور ماه 
عملیات اجرایی ۱۵۰۰ واحد مسکن 
محرومین استان توسط بنیاد مسکن 
شروع شده باشد. غلامی تصریح کرد: 
با توجه به اینکه زمین مورد نیاز جهت 
احداث ۶۴ واحد در زواره، ۲۰ واحد در 
مهاباد و ۳۰ واحد در اردستان تأمین 
شده است، با پیگیری اداره راه تا ۱۵ 
شهریور ۳۶ واحد مسکونی باقیمانده 
در اردستان اقدام عاجل صورت گیرد.

ایسنا
خـــبـــر
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یک سوم پروژه های 
آماده بهره برداری 
شرکت توزیع برق 
استان اصفهان در 
هفته دولت سال 
جاری، مربوط به 

تعمیرات و نگهداری 
تأسیسات است که 

می تواند نقش مهمی 
در کاهش خاموشی و 

تلفات  داشته باشد

علاقمنــدان ادامه داد: 
شــرکت توزیــع بــرق 
اســتان اصفهان همواره 
رتبــه برتــر در تعالــی 
خدمت و نــوآوری را به 
خود اختصــاص داده و 
توانسته ایم تراز خدمت 
در اســتان را در کل کشور ارتقا دهیم 
و به جایگاه نخســت کشــور دست 
یابیم و در بین ۲۳ شهرســتان استان 
اصفهان هم شاخص ها را به یک میزان 
 تثبیت کنیــم که موفقیــت بزرگی

 است.
 وی افزود: شــرکت توزیع برق استان 
اصفهــان به میــزان قابــل قبولی از 
کاهش در شــاخص هــای تلفات و 
میزان خاموشــی به ازای هر مشترک 
رسیده است. وی ادامه داد: ۸۰ درصد 
مشترکین خانگی، ۳ درصد عمومی، 
۲/۳ درصــد کشــاورزی، ۱/۳ درصد 
صنعتی و... هســتند ولی بیش ترین 
مصرف در بخش های صنعت و تولید 

است.

   بهره بــرداری از 195 پروژه به 
مناسبت هفته دولت

مدیرعامل شــرکت توزیع برق استان 
اصفهــان در ادامه با اشــاره به برخی 
فعالیت های این شــرکت اظهار کرد: 
در سال جاری و هم زمان با هفته دولت، 
شرکت توزیع برق استان اصفهان ۱9۵ 
پروژه  را با اعتبار بالغ بر ۴۳۱ میلیارد 
ریال در ۲۳ شهرســتان استان آماده 

بهره برداری دارد. 
مدیرعامل شــرکت توزیع برق استان 
اصفهان ادامه داد: یک سوم پروژه های 
آماده بهره برداری شرکت توزیع برق 
اســتان اصفهان در هفته دولت سال 
جاری، مربوط به تعمیرات و نگهداری 
تأسیســات اســت که می تواند نقش 
 مهمی در کاهش خاموشــی و تلفات 

داشته باشد.
 علاقمندان تصریح کرد: براي نخستین 
بار در دولــت دوازدهم و بــا ابتکار و 
نوآوري وزیر محترم نیرو، آقاي دکتر 
اردکانیان در ســال ۱۳9۸ توانستیم 
پروژه های خــود را در قالب »پویش 
الف_ب_ایران« با الگوي جدید عرضه 
نماییم.  مدیرعامل شرکت توزیع برق 
استان اصفهان تأکید کرد: پروژه های 
مهم و تأثیرگذاری به مناســبت هفته 
دولــت در شهرســتان های مختلف 
استان، کلنگ زنی یا مورد بهره برداری 

قرار می گیرند.

   کلنگ زنــی طرح های متعدد در 
نقاط مختلف استان

علاقمنــدان اضافه کــرد: همچنین 
از دیگــر طرح هــای مهمــی که به 
مناسبت هفته دولت در سطح استان 
به بهره بــرداری می رســند، می توان 
در شهرستان شــهرضا به پروژه های 
احداث شبکه فشــار متوسط و نصب 
ترانس خیابان شهید رئیسی، احداث 
شبکه فشار متوســط و نصب ترانس 
خیابان سالار شهیدان، تبدیل شبکه 
سیمی به کابل خود نگهدار روستای 
زیارتــگاه و...؛ در شهرســتان فریدن 
به طرح های تبدیل شــبکه سیمی به 
کابل خود نگهدار دامنه، جابجایی پایه 
در معبر نهر خلج و...؛ در شهرســتان 
فریدونشــهر به طرح تبدیل سیم به 
کابل پست فلکه دوقلو؛ در شهرستان 
فلاورجان به طرح های بهینه ســازی 
شبکه فشار متوســط اردوگاه شهید 
بهشتي، نصب پنج دستگاه کلید فشار 
قوی )سکســیونر موتــوردار( جهت 
افزایش قابلیت مانور شــبکه ها، نصب 
یک دســتگاه کلید وصل مجدد فشار 
قوی )ریکلوزر( شهرک قدس، تبدیل 
شبکه های سیمی به کابل خود نگهدار 
روستای کرسگان، تبدیل شبکه های 
سیمی به کابل خود نگهدار روستای 
ســهروفیروزان، تبدیل شــبکه های 
سیمی به کابل خود نگهدار روستاي 

زفره و...؛ در شهرســتان گلپایگان به 
طرح های احداث شبکه ۲۰ کیلوولت 
جهــت افزایش قابلیــت مانور، نصب 
سکشنلایزر محله ورزنه، برق رسانی به 
 مدرسه ابتدایي مسکن مهر و... اشاره

 داشت.
علاقمندان در خصوص دیگر اقدامات 
شــرکت توزیع برق اســتان اصفهان 
بیان کــرد: کاهــش خاموشــی ها و 
دســتیابی بــه هــدف ۱9۸ دقیقه 
خاموشــی در انتهای ســال ۱۳9۸؛ 

ارتقا ســامانه فوریت های برق )مرکز 
تماس( و سیستم تلفن VOIP؛ ایجاد 
سامانه موبایل ناب؛ تهیه طرح جامع 
جدید مخابرات بی سیم ایجاد قبوض 
تجمیعی بــرای ادارات با انشــعابات 
متعدد و راه اندازی دفاتر پیشــخوان 
جهت ارائه خدمــات غیرحضوری به 
مشــترکین و ... از دیگر اقدامات این 
 شرکت در طی یک سال اخیر محسوب 

می شود.
وی در تبیین اهداف شــرکت توزیع 

برق اســتان اصفهان عنوان کرد: در 
برنامه راهبردی این شــرکت در افق 
۱۴۰۵، دستیابی به اهدافی همچون 
کاهش تلفات شــبکه به پنج درصد، 
به صفر رســاندن مراجعات حضوری، 
کاهش سرانه خاموشی به ۴۰ دقیقه، 
ثبت ۱۴۰۵ روز بدون حادثه و کسب 
جایگاه نخست نیروی انسانی مدنظر 
قــرار گرفته که به طورقطــع با تلاش 
کارشناسان و متخصصان به این اهداف 

دست پیدا خواهیم کرد. 

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان: 

رتبه برتر شرکت توزیع برق استان اصفهان در تعالی خدمت و نوآوری
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان با اشاره به اینکه 
شرکت توزیع برق استان اصفهان بزرگ ترین شرکت توزیع برق 
در منطقه مرکزی کشور است، عنوان کرد: این شرکت در بین 
39 شرکت توزیع برق کشور، چهارمین شرکت با سرویس دهی 

به یک میلیون و 508 هزار مشترک به شمار می رود. 
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اولین سرمایه گذاری استارت آپی از طریق فیروزه پلت
جوان بورسی از مازندران سهامدار یک استارت آپ حوزه بازی سازی شد. در اولین معامله موفق فیروزه پلت، 
یک سرمایه گذار حقیقی در یکی از استارت آپ های معتبر بازی سازی کشور سرمایه گذاری کرد. این معامله 
با مدیریت فیروزه پلت انجام گرفت و طی آن یکی از سهامداران بذری استارت آپ، بخشی از سهام خود را به 

صورت نقدی به سرمایه گذار حقیقی واگذار کرد.
این سرمایه گذار حقیقی ساکن مازندران، که سابقه فعالیت چند ساله در بورس دارد، پس از دنبال کردن اخبار 
firouzehplat. استارت آپی و با شناخت کافی از شرایط سرمایه گذاری در استارت آپ ها، از طریق فیروزه پلت

com با گزینه های مناسب سرمایه گذاری استارت آپی آشنا شد و از همین طریق برای خرید سهام این استارت آپ 
اقدام کرد. فیروزه پلت سعی دارد با ایجاد بستری برای ارتباط سرمایه گذاران و سهامداران استارت آپ های مایل به واگذاری و 

ارائه خدماتی مانند راهبری مذاکرات برای رسیدن به معامله ای برد-برد، مشاوره ارزش گذاری و … نقش فعالی در جذب سرمایه های سرگردان 
کشور به شرکت های دانش بنیان، فن آور محور و استارت آپی ایفا کند. در حال حاضر بیش از ۳۰۰ متقاضی خرید در فیروزه پلت ثبت نام کرده 
و بیش از ۴۰ سرمایه گذار بالقوه درخواست خرید یکی از استارت آپ های موجود در فیروزه پلت را ثبت کرده اند. در سمت متقاضیان فروش نیز 

بیش از ۱۲۰ متقاضی ثبت نام کرده که نیمی از آنان فرایند های سامانه را برای ثبت درخواست واگذاری سهام استارت آپ خود طی کرده اند.

یک مدیر مرغ دریایی، برای 
مدیریت عملکرد کارکنان، فقط 

از آنها انتقاد می کند اما یک مدیر 
ممتاز همواره عملکرد کارکنان 

را زیر نظر داشته و تلاش می کند 
تا به کارکنان بازخوردهایی ارائه 

کند که برای آنها قابل هضم و 
پذیرش باشد

،،
نمناک

یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

پنج شــرط اولیه موفقیت 
تجاری در سازمان ها کیفیت 
یــا محصــول منحصربــه 
فرد، زمان بندی مناســب، 
سرمایه کافی، منابع انسانی 
و مدیریت کارآمد می باشد. 
متاسفانه اغلب مدیران دارای 
اشتباهاتی در نوع و نحوه انجام فعالیت های 

خود می باشند.
ریچارد باخ جاناتان در سال ۱97۰ کتاب 
مرغ دریایی را نوشت، داستان مرغ دریایی 
ای که نمی خواهد مثل بقیه مرغان دریایی 
زندگی کند، می خواهد تندتر و بالاتر پرواز 
کند. اما همنوعانش تغییر را دوست ندارند و 
او را از جمع خود می رانند. متاسفانه همه ما 
این وضعیت را تجربه کرده ایم:مدیر سازمان 
خبردار می شود که کارکنان با یک مشکل 
بزرگ مواجه شده اند و تصمیم می گیرد 
شخصا وارد شده و مساله را حل کند. اما به 
جای تلاش برای درک مساله و همکاری با 
اعضای تیم برای رســیدن به یک راه حل 

اساسی، او فقط داد و قال می کند.
 براساس یکســری فرمول های مشخص، 
ده ها دستور صادر می کند سپس ناغافل 
موقعیت را ترک کرده و کارکنان را با کوهی 
از دردسرهای جدید به حال خودشان رها 
می کند )درست مثل یک مرغ دریایی که 
ناگهان فرود می آید، سر و صدای زیادی به 
پا می کند، محیط اطرافــش را به هم می 

ریزد و می رود(.
نام این رویکرد، »مدیریت به ســبک مرغ 
دریایی« است. مدیرانی که از این رویکرد 
پیروی می کنند، فقــط زمانی با کارکنان 
خود تعامل می کنند که مشــکلی پیش 
آمده باشد. حتی موقع وقوع مشکلات نیز، 
آنها به قدری شتابزده وارد ماجرا می شوند 
و می روند که وضعیت را از قبل دشوارتر و 

کارکنان را دچار سرخوردگی می کنند.
امروزه در محیط های کار، »مدیریت مرغ 
دریایی« یک پدیده متداول و رو به گسترش 
است. این روزها پیشرفت تکنولوژی، قوانین 
دولتی در حوزه صنایع و گسترش تجارت 

جهانی، فضای رقابتی دنیای کسب وکار را 
به شدت تحت تاثیر قرار داده و در واکنش به 
این تحولات، سازمان ها به لحاظ ساختاری 
در حال مسطح شدن هستند. به بیان ساده 
تر، شرکت ها بســیاری از لایه ها و سطوح 
مدیریتی خود را حذف و مدیران آن سطوح 

را اخراج می کنند.
 مدیرانــی کــه باقی مــی ماننــد، هم 
مسئولیتشــان بیشــتر می شــود و هم 
اختیاراتشان. آنها ناچارند کارکنان بیشتری 
را مدیریت کنند. اما چون دیگر مثل سابق 
زمان کافی ندارند و مجبور نیستند مثل قبل 
به کسی جواب پس بدهند، از اصلی ترین 
مســوولیت خود که همان مدیریت افراد 
اســت به کلی غافل می شوند.مدیریت به 
سبک مرغ دریایی از دیرباز در سازمان ها 
رایج بوده است. در هر سازمانی همیشه یک 
یا چند »مدیر مرغ دریایی« وجود داشته؛ اما 
تغییرات اخیر در ساختار سازمان ها باعث 
شده اســت تا هر روز به تعداد این مدیران 

افزوده شود.
تشــخیص یک مدیر مــرغ دریایی، برای 
کارمندانــی که مســتقیما تحــت تاثیر 
رفتارهای نادرست او هستند کار سختی 
نیست؛ اما اغلب این مدیران از تاثیرات منفی 
رفتار خود بر کارکنان اطلاع ندارند. این عدم 
آگاهی تنها به این مدیران محدود نمی شود.

 در اغلــب ســازمان ها، مدیران ســطوح 
ارشــد نیز نمی دانند که مدیریت به این 
سبک، بر سودآوری ســازمان چه تاثیرات 
منفی و عمیقی می گذارد. معدود افرادی 
هم که اصلاح فرهنگ ســازمان در حوزه 
اختیارات قانونی آنهاست، برای ایجاد تغییر 
در فرهنگ سازمان آگاهی یا انگیزه کافی 

ندارند.
 دو حقیقت تلخی که هر روز در محل کار با 

آنها مواجه می شویم از این قرارند:

۱. احتمال ابتلا به بیمــاری های قلبی-
عروقی در کارمندانی که مدیــران آنها از 
رویکرد مرغ دریایی پیروی می کنند، ۳۰ 
درصد بیشتر است از کارمندانی که مدیران 

آنها گرایشی به این سبک ندارند.

۲. بیش از دو ســوم کارمندان در شــمال 
آمریکا به دلیل نارضایتی از کارفرما به دنبال 
تغییر شغل هستند و زیان مالی سالانه ای 
کــه کارفرمایان به دلیل رفتار نامناســب 
خود متحمل می شوند، رقمی بالغ بر ۳6۰ 

میلیارد دلار است.

نتایج بعضی نظرسنجی ها به ما یادآوری 
می کند که پذیرش مسئولیت اصلا آسان 
نیست. تنها ۲۱ درصد از کارکنان گفته اند 

که دوست دارند جای مدیرانشان باشند.

اما سوال اصلی این نیست که شما جزو این 
مدیران هستید یا خیر. سوال اینجاست که 
در چه شرایطی شــما تبدیل به یک مدیر 
مرغ دریایی می شــوید؟ اگر امکان دسته 
بندی مدیران به مدیر »خوب« و مدیر »بد« 
وجود داشت، دنیا هم ساده تر بود و هم کمی 
ترسناک تر. اما حقیقت این است که دنیا در 
این حد سیاه و سفید نیست. نمی خواهم 
مدیران »مشکل ســاز« را مورد انتقاد قرار 
بدهم، چون در حقیقت مشکل اصلی خود 

ما هستیم.
درست است. تک تک ما، گاهی در بعضی 
موقعیت ها و هنگام برخورد با بعضی افراد 
به یک مدیر مرغ دریایی تبدیل می شویم. 
چالش اصلی اینجاســت:در چه شرایطی 
»مرغ دریایی درون« ما به ما غلبه می کند؟ 
تنها با درک جواب این ســوال می توانید 
در ارتفاعی بلندتر از یک مرغ دریایی پرواز 
کنید و تاثیرات منفی رفتار ناشایست خود 

را از بین ببرید.
»اسکات آدامز« شاید نخستین کسی باشد 
که چنین وضعیتی را تجربه کرده است. او 
که در کتاب های کامیک مشهور خود به نام 
»دیلبرت« )Dilbert(، سال ها فرهنگ 
مدیران را به ســخره گرفته بود، سرانجام 
یک روز آستین هایش را بالا زد و تصمیم 
گرفت مدیریت رستورانی را که سال ها با فرد 
دیگری شریک بود، بر عهده بگیرد. تجربه او 
از دنیای واقعی مدیریت، درست مثل یک 
جنگ بود و غنیمتی که از آن هرج و مرج 
عایدش شد، غرور او را شکست و او صادقانه 
اعتراف کرد که در دنیای واقعی، او هم مثل 

سایر مدیران کاستی هایی دارد:
»تقریبا مطمئنم که تسلیم شــده ام... در 
زمان مدیریتم، اغلب مواقع مثل مرغ دریایی 
ناگهان فرود می آمدم و همه کارها را خراب 

می کردم.«
لقب مرغ دریایی تنها مختص افرادی نیست 
که کارمنــدان دیگــری را در یک محیط 
رسمی مدیریت می کنند. شما چه مهندس 

باشــید، یا یک مدیر فصلی یا یک کارمند 
مبتدی که تازه در آغاز راه است، باید بتوانید 
موقعیت هایی را شناسایی کنید که برای 
حل مشکلات از سبک مرغ دریایی پیروی 
می کنید. کلید اصلی غلبه بر مرغ دریایی 
درون، این اســت که چالش هــا را زمانی 
بپذیرید که به اندازه کافی بزرگ هســتند 
که قابل مشاهده باشــند، اما هنوز آنقدر 

کوچک اند که قابل حل باشند.

    شاخصه های یک مدیر ممتاز
همکاری من با شرکت »تلنت اسمارت« 
)TalentSmart( باعث شد تا با طیف 
وسیعی از نکاتی آشنا شوم که رعایت آنها 
برای ارتقای عملکرد مدیــران و افزایش 
رضایت کارکنان ضروری اســت. بر اساس 
کشفیات ما، مدیران ممتاز، همان کسانی 
که تیم خود را در بالاترین سطح عملکرد و 
رضایت رهبری می کنند، دارای سه ویژگی 
مشترک هستند. این سه شاخصه دقیقا در 
مقابل سه ویژگی اصلی مرغ های دریایی 
قرار می گیرند )فــرود غیرمنتظره، داد و 

فریاد، خرابکاری(:

۱. انتظارات شفاف. مدیرانی که انتظارات 
خود را به صورت شــفاف مطرح می کند 
اطمینان دارند که کارکنان، درست تصمیم 
خواهند گرفت و درست عمل خواهند کرد. 
به این منظور یک مدیر ابتدا باید بداند که 
وظایف کارکنان چیست، عملکرد آنها در 
آینده چگونه ارزیابی خواهد شد و سپس 
باید برای رسیدن به اهداف تعیین شده با 
کارکنان به توافق برسد و از آنها تعهد بگیرد. 
اینکه به یک نفر بگویید از او چه انتظاراتی 
دارید کافی نیست. باید مطمئن شوید که او 
انتظارات شما را درک کرده و آنها را برآورده 

خواهد کرد.

۲. ارتباط مســتمر. برای ایجــاد ارتباط 
مستمر باید همواره اعمال و رفتار کارکنان 
را مشــاهده کنید و بتوانید بی پرده با آنها 
درباره کار صحبت کنید. آنها چه می کنند 
و چه می گویند؟ کارکنان برای موفقیت به 
منابع، راهنمایی و تشویق نیاز دارند بنابراین 
شما تنها از طریق تعامل با آنها می توانید 
منابع لازم را در اختیارشان قرار دهید و آنها 
را تشویق و راهنمایی کنید. ارتباط، زمانی 
موثر است که مستمر باشد و به زبانی صورت 

پذیرد که برای همگان قابل درک است.

۳. بازخوردهای قدرتمند. شما فقط زمانی 
می توانید بازخوردهای قدرتمند ارائه کنید 
که عملکرد تک تک کارمنــدان را کاملا 
زیر نظر داشــته باشــید و همزمان با ارائه 
بازخوردهای سازنده، از آنها به طور مستمر 
قدردانی کنید. ارائــه بازخوردهای مفید، 
تیم شما را به سمت موفقیت های بیشتر 

سوق می دهد.
یک مدیر مرغ دریایی خودش بستری ایجاد 
می کند که گاهی لازم شــود شخصا وارد 

عمل شده و اعضای تیم خود را از مخمصه 
نجات دهد، اما در تیمی که توســط یک 
مدیر ممتاز هدایت می شود، همه اعضا از 
همان ابتدا در مسیر درست قرار دارند، چرا 
که وظایف و انتظارات، از قبل به طور کاملا 
شفاف مشخص شده است. یک مدیر مرغ 
دریایی، به ندرت بــا کارکنان خود ارتباط 
برقرار می کند و در همان تعاملات کوتاه، 
فقط سر آنها فریاد می کشد، اما یک مدیر 
ممتاز به طور مستمر با کارکنان در ارتباط 

است. 
یک مدیر مــرغ دریایی، بــرای مدیریت 
عملکرد کارکنان، فقــط از آنها انتقاد می 
کند اما یک مدیر ممتــاز همواره عملکرد 
کارکنان را زیر نظر داشته و تلاش می کند تا 
به کارکنان بازخوردهایی ارائه کند که برای 

آنها قابل هضم و پذیرش باشد.
طی ســال ها همکاری ام با سازمان های 
کوچک و بزرگ دریافتم که میان بسیاری 
از کسب وکارهای موفق یک وجه اشتراک 
عجیب وجود دارد. این شرکت ها با اعتماد 
به نفس کامل پای خود را از استراتژی های 
موفقیت و مفاهیم ســنتی دنیای کسب 
وکار فراتر می گذارند )قدرت برند، رهبری 
استراتژیک، نوآوری فنی، خدمات مشتری 
و مفاهیمی از این قبیل( تا بتوانند در مردم 
که بزرگ ترین منابع درون هر ســازمان 

هستند، نفوذ کنند.
 اما کمتر ســازمانی به آن درجه از آگاهی 
رسیده تا تشخیص دهد که رگ های حیاتی 
فرهنگ یک سازمان، مدیران هستند و به 
همین علت، در بسیاری از سازمان ها کسی 
به مربیگری و برنامه های آموزشی اهمیت 
نمی دهد، درحالی که این برنامه ها کمک 
می کنند تا دانش و مهارت در این رگ ها 
جریان یابــد، در کارکنان رضایت و انگیزه 
ایجاد شود و باعث می شود آنها شغل خود را 

از صمیم قلب دوست داشته باشند. 

اشتباهاتی که باید از آنها برحذر بود؛ 

مدیریت به سبک »مرغ دریایی«!
امروزه در محیط های کار، »مدیریت مرغ دریایی« یک پدیده 
متداول و رو به گسترش است. مدیرانی که از این رویکرد پیروی 
می کنند، فقط زمانی با کارکنان خود تعامل می کنند که مشکلی 

پیش آمده باشد.
مدیریت به سبک مرغ دریایی از دیرباز در سازمان ها رایج بوده 
است. در هر سازمانی همیشه یک یا چند »مدیر مرغ دریایی« 
وجود داشته؛ اما تغییرات اخیر در ساختار سازمان ها باعث 
شده است تا هر روز به تعداد این مدیران افزوده شود. ناتوانی 
اغلب مدیران شرکت ها و انجام برخی از اشتباهات که عموما به 
صورت تکراری در نحوه مدیریت آنها صورت می گیرد باعث 

کاهش اثربخشی نحوه فعالیت آنها می گردد. 

کلید اصلی غلبه بر مرغ 
دریایی درون، این است 

که چالش ها را زمانی 
بپذیرید که به اندازه 

کافی بزرگ هستند که 
قابل مشاهده باشند، اما 
هنوز آنقدر کوچک اند 

که قابل حل باشند

راهکارهای بازگشت 
به مسیر صعودی 

بورس
 ریزش شــاخص کل بــورس طی 
روزهــای اخیــر موجــب ایجــاد 
نگرانی هایی برای ســهامداران  شد. 
کارشناسان و تحلیلگران راهکارهایی 
را برای عبور بازار از بحران ایجادشده 
مطرح می کنند. اما اینکه بازار تا چه 
اندازه با راهکارهای مطرح شــده به 
مســیر صعودی بازگردد خود جای 
سوال دارد. انتشــار خبر لغو عرضه 
دارادوم در هفته گذشته باعث شد 
بازار روندی نزولــی به خود بگیرد و 
درحالی که وارد کانال دو میلیون واحد 
شده بود، دوباره به کانال یک میلیون 
واحد بازگردد. عده ای از کارشناسان 
معتقدند بازار به دنبال اصلاح بوده 
چراکه اختلاف زیادی بین قیمت تابلو 
و ارزش ذاتی برخی سهم ها ایجادشده 
بود، بنابراین بازار باید این اختلاف را 
جبران کند. روند  این در حالی است 
که برخی دیگر از تحلیلگران انتشار 
خبر گشایش اقتصادی و جو روانی 
به راه افتاده ناشــی از آن را محرکی 
برای تغییر مســیر بازار می-دانند. 
اماواگرها در خصوص وضعیت بازار 
بورس همچنان ادامه دارد و در میان 
اظهارنظرها راهکارهایی برای تقویت 
بازار بورس به چشم می خورد. سید 
احسان خاندوزی عضو کمیسیون 
اقتصاد مجلس شــورای اسلامی در 
پیامی توئیتری نوشت: »در روزهای 
سبز و قرمز، ســوءمدیریت بورس 
مشهود است. امروز نارضایتی مردم را 
به وزیر اقتصاد منتقل کردم. گزارش 
نظارتی کمیســیون را نیز اواســط 
شهریور به صحن علنی می فرستم. 
به ایشان گفتم، برای تبدیل سقوط 
آزاد به فرود آرام، باید صندوق تثبیت 
فعلی تقویت شود. نقد اساسی باشد 
برای بعد.« محمدرضا پورابراهیمی، 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 
لایحه افزایش سرمایه شرکت های 
بورسی را راه نجات بورس از وضعیت 
فعلی عنوان کرد. پیــش از این نیز 
محمدباقر قالیباف در نشست علنی 
)روز چهارشــنبه( مجلس شورای 
اسلامی، در رابطه با اهمیت تصویب 
لایحه دو فوریتی افزایش ســرمایه 
شرکت های پذیرفته شده در بورس 
تهران یا فرابورس ایــران از طریق 
صرف ســهام با ســلب حق تقدم، 
گفت: »این لایحه می تواند در بستر 
بازار سرمایه خصوصا رونق تولید و 
کسب و کار تاثیر مهمی داشته باشد. 
تامین سرمایه در گردش و هدایت 
نقدینگی به سمت تولید از دیگر فواید 
اجرای لایحه دو فوریتی محســوب 
می شــود.« حال باید منتظر ماند و 
دید که کدام راهکار می تواند بازار را 
در وضعیت فعلی تقویت کند. علی 
حیدری، کارشــناس بازار سرمایه  
با اشاره به وضعیت بازار سرمایه در 
روزهای اخیر و راهکارهای مختلف 
برای ســامان دادن بازار به »ابتکار« 
گفت: هنگامی که بازارهای اقتصادی 
به طور ناگهانی تغییر مسیر می دهند، 
کارشناسان و تحلیلگران با بررسی 
وضعیت، راهکارهایی را برای بهبود 
آن بخش از اقتصاد مطرح می کنند. 
اما متاسفانه گاهی این اظهارنظرها 
جنبــه علمــی نداشــته چراکــه 
دیدگاه های مطرح شــده بیشتر بر 
پایه نظرات و احساســات شخصی 
اســت و به نوعی در تلاش هستند 
که این دیدگاه را در بازار گســترش 
بدهند، من پیشنهاد می دهم که این 
عزیزان دانسته های شــان را به روز 
کنند تا راهکارهای مناســبی برای 
حل مشکلات بازارهای اقتصادی به 

خصوص بازار بورس مطرح شود. 

شعار سال
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

لندن، شهری با زیست بوم فوق العاده برای استارت آپ 

وجــود مراکز مالــی قدرتمنــد، دانشــگاه ها و 
موسســات تحقیقاتی کم نظیر، ارتباطات اقتصادی 
گســترده با ســایر نقاط جهان، لندن را تبدیل به 
 یکی از مناطق ایده آل بــرای فعالیت های اســتارت آپی و کارآفرینی

 کرده است.

 لندنی  ها توانستند در آخرین رتبه  بندی صورت گرفته در مورد زیست-
بوم  های مساعد برای رشــد استارت آپ  ها، پس از ســیلیکون  ولی و به 
طور مشــترک با نیویورک، در جایگاه دوم قرار بگیرند. شهرهای پکن 
و بوستون در رتبه  های بعدی این فهرســت قرار دارند. لازم به ذکر است 
که لندن در سال ۲۰۱۲ )زمانی که نخســتین رتبه بندی در این زمینه 
صورت گرفت( رتبه هشتم مطلوب ترین زیست بوم  های استارت آپی جهان 

را کسب کرده بود.
مظالعات صورت گرفته در مورد دلایل موفقیت لندن در این حوزه حاکی از 
نقش بسیار مهم مولفه  هایی مانند دسترسی بالا به منابع طبیعی سرشار )به 
واسطه وجود مراکز مالی و بانکی قدرتمند(، ارتباطات اقتصادی گسترده 
لندن با سایر مناطق بریتانیا و جهان، وجود شبکه ای هماهنگ و قدرتمند 
از دانشــگاه  ها و موسســات تحقیقاتی و همچنین حجم بالای نخبگان و 
استعدادهای مختلف )در میان پنج زیست  بوم اســتارت آپی برتر جهان، 
لندن تنها شهری است که دارای برنامه ویزای استارت آپی با هدف جذب 

استعدادهای مختلف از اقصی نقاط جهان است( در این دستاورد است.
همانطور که پیشتر نیز اشاره شد، یکی از مزیت  های بسیار مهم لندن در مقایسه با 
سایر شهرهای جهان، وجود تعداد بســیار زیادی از شتاب  دهنده  ها و مراکز رشد، 
موسسات تحقیقاتی و همچنین دانشگاه  های بسیار کارآمد و با کیفیت در آن است. 
شبکه  ای که همواره در مواجهه با نوســانات اقتصادی و انواع بحران  های داخلی و 

جهانی توانسته است به خوبی و با سرعت بالا واکنش نشان دهد. به عنوان مثال، طی 
ماه  های اخیر و پس از بروز اپیدمی کووید ۱9، قریب به ۳۵۰ شرکت  حوزه پزشکی 
و دانشــگاه  های مطرحی مانند امپریال کالج و کینگز کالج لندن در حال تحقیق و 

همکاری برای کشف واکسن این بیماری بوده اند.
در همین رابطه، آموزش را می  توان یکی از مهمترین فعالیت  های اســتارت آپی در 
شهر لندن قلمداد کرد. این شهر هم اکنون میزبان بیش از ۵۰۰ شرکت استارت آپی 
در حوزه آموزش اســت و انتظار می  رود که میزان گردش مالی این حوزه تا ســال 
۲۰۲۱ به ۴.۴ میلیارد دلار برسد. در این ایام و همزمان با بسته شدن مدارس و مراکز 
آموزشی به دلیل شیوع بیماری کرونا، این استارت آپ  ها نقشی حیاتی را در پیشبرد 

امور آموزشی لندن و سایر نقاط جهان ایفا می  کنند.
لندن همچنین یکی از محبوبترین شهرها برای آن دسته از شرکت  ها و کارآفرینانی 
است که در پی گسترش فعالیت  های خود در ســطح جهان هستند. بین سال های 
۲۰۱9-۲۰۱۵، بیش از ۱۰ درصد از کل ســرمایه  گذاری  های مســتقیم خارجی 
چینی  ها در اروپای غربی، در شهر لندن صورت گرفته است. از جمله شرکت  های 
مشــهور چینی که طی چند ســال اخیر، دفاتر خود را در لندن تاسیس کرده و از 
این شهر برای گسترش فعالیت  های خود استفاده نموده  اند می  توان به تیک تاک 
و علی بابا اشاره نمود. لندن همچنین طی پنج ســال اخیر، دومین شهر محبوب 
 هندی  هایی بوده اســت که قصد جهانی  ســازی فعالیت  های اقتصــادی خود را

 داشته  اند. 

اقتصاد آنلاین
گــــــزارش

استارت آپ
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